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کشورها  با  میهن  دوستی  آباد می شونداروزنامه

  روزنامه کثیرالانتشار اجتماعی - اقتصادی   دوشنبه ۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳  سال هشتم  شماره ۱۴۸0  قیمت ۵000 تومان

| صفحه ۵ | | صفحه ۳ | 

 برای احداث باغ
 باید از جهادکشاورزی

 مجوز گرفت

سخت گیری های 
بی مورد بانک ها 

تمرد از قانون است

| مجتبی عبداللهی | 
|  استاندار البرز  |

|  محمدحسین عطایی | 
| رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین |

| صفحه آخر | 

رئیس کل سازمان نظام پزشکی کشور:

جلوی سقوط آزاد کاهش 
جمعیت گرفته شد

وزیر صمت:

در تامین اتوبوس نیازمند خارجی ها نیستیم
| صفحه ۶ | 

| صفحه 2 | 

| صفحه 2 | 
معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس البرز :

تاکید   بر   رعایت   اخلاق     در   فضای   انتخابات   البرز 

امروز در تولید کشنده و اتوبوس نیازمند خارجی 
نیستیم بلکه نیازمند تأمین هزینه ها و زمان هستیم اما 
گاهی به بهانه تأمین مالی و گاهی به بهانه اینکه فوری 
نیاز داریم، واردات صورت می گیرد

| صفحه 2 | 

طرح های تغذیه مصنوعی را 
برای مهار سیلاب های 

احتمالی آماده کرده ایم

| داود نجفیان | 
| مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان البرز |

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز از قرار گرفتن استان به ویژه نیمه شمالی و ارتفاعات 
در وضعیت هشدار سطح نارنجی خبر داد.  

مهدی مهرور اظهار کرد: تحلیل آخرین الگوهای پیش یابی حاکی از فعالیت سامانه تندری 
از  دوشنبه تا چهارشنبه در منطقه البرز مرکزی است که به موجب آن رگبار و رعد و برق ، 
ارتفاعات احتمال بارش خفیف و محدود برف ، پاره ای نقاط تگرگ ، بعضی ساعات وزش 
باد لحظه ای و شدید و کاهش نسبی دما در استان به ویژه نیمه شمالی و مناطق کوهستانی 

مورد انتظار است . 
وی در ادامه اثر مخاطره این سامانه را آآبگرفتگی معابر و اختلال در تردد های جاده ای ، 
ریزش سنگ ، رانش کوه )واریزه( و بالا آمدن آب رود خانه ها و مسیل های فصلی عنوان کرد.
مهرور توصیه کرد: شهروندان البرزی با احتیاط در ترددهای شهری و بین شهری، در ارتفاعات 
و جاده های کوهستانی و نیز در سطح شهر، از توقف و برپایی چادر در حاشیه و بستر رودخانه 

ها و مسیل های فصلی و دامنه کوه ها خودداری کنند.
وی از کوهنوردان خواست از هر گونه صعود به قلل استان خودداری نمایند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز از آماده باش کلیه دستگاه های اجرایی استان خبر داد.
نیروی  رسان،  خدمات  و  امدادی  های  دستگاه  کامل  هماهنگی  ضرورت  بر  مهرور  مهدی 

انتظامی و نیروهای مردمی در جهت مقابله با هرگونه حوادث احتمالی تاکید کرد.
مدیرکل مدیریت بحران گفت: بمنظور حفظ آمادگی و استفاده از تمام ظرفیت های ممکن، 
فراهم نمودن تجهیزات و پاسخگویی سریع به حوادث، کنترل، پایش و اقدامات پیشگیرانه از 

جمله مواردی است که باید رعایت شود.
فصلی،  مسیلهای  و  ها  رودخانه  در  جاری شدن سیل  با  مقابله  بمنظور  افزود:  ادامه  در  وی 
جاده  در  دید  کاهش  و  لغزندگی  کوه،  رانش  سنگ،  ریزش  شدید،  باد  وزش  برق،  و  رعد 
های کوهستانی ویاهرگونه حادثه احتمالی، بر آماده باش مراکز درمانی و پایگاههای امدادی، 
شرکتهای خدماتی ) آب و فاضلاب شهری روستایی، برق، گاز، تلفن همراه, ثابت و آب منطقه 

ای تاکید کرد.
مدیرکل مدیریت بحران گفت: شهروندان از تردد در محلهای پرخطر، اسکان، چادر زدن و 
توقف درحریم رودخانه ها، مکانهای مرتفع و تپه ها، زیر درختان، سیم برق هوایی، لوله ها، 

فنس های فلزی و پهنه های آبی و صعود به ارتفاعات خودداری کنند.
وی بر داشتن تجهیزات لازم و ضروری سفر از جمله لوازم گرمایشی، البسه، پتو، کمک های 

اولیه، برف پاک کن، بهمراه داشتن وسایل ارتباطی تاکید کرد.
گفتنی است تمهیدات لازم توسط جهاد کشاورزی استان و شهرستانها جهت کشاورزان، برای 
حفظ محصولات کشاورزی ، کنترل دما, رطوبت و تهویه در گلخانه ها، مرغداریها، دامداریها 
و همچنین خودداری از چرای دام در مراتع و دامنه کوهها و برای جلوگیری از خسارت های 

ناشی از سرمازدگی به بخش کشاورزی بعمل آید.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز :

هشدار هواشناسی سطح نارنجی
 در استان البرز

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف

آگهي  مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۰۱7/م ج/۱4۰3(
شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظر دارد اجراي عمليات بهره برداري، تعميرات و نگهداري از کليه تأسيسات منابع توليد، 
سامانه هاي گندزدايي و تأسيسات برقي و رفع حوادث و اتفاقات خطوط انتقال، شبکه توزيع آب و انشعابات در محدوده شهري 
و روستايي آسارا را از محل منابع داخلي شرکت و از طريق مناقصه عمومي به پيمانکار واجد شرايط و داراي حداقل رتبه 5 
و  توزيع شرکت مهندسي آب  و  انتقال  تأمين,  تاسيسات آب شرب در رسته  از  نگهداري  و  بهره برداري  صلاحيت 

فاضلاب کشور )وزارت نيرو( واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايي پاکتها از طريق درگاه 
  2003005186000017 فراخوان  شماره  با   www.setadiran.ir آدرس  به  )ستاد(  دولت  الکترونيکي  تدارکات  سامانه 
و  نام در سايت مذکور  ثبت  قبلي, مراحل  مناقصه گران در صورت عدم عضويت  و لازم است  انجام خواهد شد 

دريافت گواهينامه امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
بهاء  فهارس  براساس  برآورد   : ارجاع کار  نوع و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند  اجراي پروژه,  برآورد پروژه, مدت 
ابنيه، تأسيسات برقي، خطوط انتقال آب، شبکه توزيع آب، بهره برداري آب شرب، توزيع نيروي برق و بهره برداري از تجهيزات 
برقي آب و فاضلاب سال 1403. مبلغ 188.953.001.548 ريال و مدت اجراي کار 24 )بيست و چهار( ماه و مبلغ تضمين شرکت 
در فرآيند ارجاع کار 9.447.650.077 ريال بصورت يکي از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 

123402/ت 50659/هـ مورخ 94/09/22 مي باشد. 
مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 9 روز يکشنبه مورخ 1403/03/06. 
موظف به ارائه اصل تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار در پاکت لاک و مهر شده تا ساعت 10 همان روز  به دبيرخانه شرکت 

آب و فاضلاب استان البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات : ساعت 13 روز يکشنبه مورخ 1403/03/06 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 1403/02/16 تا ساعت 19 روز 
شنبه مورخ 1403/02/22  از طريق سامانه ستاد به آدرس www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 026-32117150  

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است.
جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس )iets.mporg.ir( مراجعه نماييد%

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم

شناسه آگهی : ۱۷0۷۵۷۶



سرمقاله

212 روز از جنگ غزه می گذرد و این روز ها نظرات مختلفی درباره احتمال حمله زمینی نیرو های 
می رسد  نظر  به  خصوص  این  در  می شود.  مطرح  لبنان  یا  رفح  به  صهیونیستی  رژیم  نظامی 
سرنوشت بنیامین نتانیاهو به رفح گره خورده است، زیرا اگر دست به ماجراجویی بزند، برخلاف 
این که  به دلیل  را  رفح  به  حمله  آنها  زیرا  است،  کرده  عمل  اروپایی  و  آمریکایی  مقامات  اراده 

چالش جدی منطقه ای به شمار می آید، خط قرمز می دانند.
لازم به یادآوری است که رفح با مصر هم مرز است و چنانچه رژیم صهیونیستی به این منطقه 
حمله نظامی زمینی انجام دهد، صد ها هزار نفر به سمت مرز مصر کوچ خواهند کرد و این شرایط 

برای مصر مناسب نیست.
به همین دلیل احتمال دارد که مصر از دایره همکاری اروپا و آمریکا خارج شود و مسیر دیگری 
را در پیش بگیرد و در نتیجه فضای منطقه بحرانی تر خواهد شد.چنین مسائلی در خصوص حمله 
زمینی به رفح سبب شده است که برای پیشگیری از این اقدام هشدار هایی از سوی کاخ سفید 
کابینه  و  آمریکا  بین  اختلاف نظر ها  بیفتد،  اتفاق  این  اگر  اما  شود  ارسال  نتانیاهو  بنیامین  برای 

نتانیاهو تشدید خواهد شد.
در این بین البته بحث و احتمال حمله ارتش رژیم صهیونیستی به لبنان نیز مطرح است.

از باتلاق غزه بحران را به کشور های دیگر  نتانیاهو تلاش می کند برای رهایی  در این شرایط 
منطقه منتقل کند اما آمریکایی ها تلاش می کنند که بحران را هرچه زودتر تحت کنترل در آورند، 
زیرا این روز ها آنها در آ ستانه انتخابات قرار گرفته و شرایط مناسبی ندارند؛ ۳۰ ایالت آمریکا درگیر 
جنبش دانشجویی است و نیرو های فدرال و ایالتی به شدت در حال کنترل اوضاع هستند. در واقع 

چنانچه شرایط از کنترل خارج شود، اساسا آمریکا قربانی اسرائیل خواهد شد.
بنابراین به نظر می رسد آمریکایی ها به دنبال این هستند که وضعیت غزه را کنترل کنند و مانع از 

این شوند که اسرائیل به منطقه دیگری حمله کند.
 در راستای این تلاش ها اخیرا نیز وزیر خارجه فرانسه به لبنان سفر کرده بود.

 با این حال به نظر می رسد اسرائیل در شرایطی قرار ندارد که بتواند به لبنان حمله کند اما احتمال 
حمله نظامی زمینی به رفح از سوی رژیم صهیونیستی وجود دارد.

به این ترتیب لازم به یادآوری است که آمریکا و اروپا در آستانه یک تحول سیاسی اجتماعی 
قرار دارند.

آنها هزینه پشتیبانی از رژیم صهیونیستی را پرداخت می کنند و جنبش دانشجویی اخیر که آ مریکا 
و برخی کشور های اروپایی را فرا گرفته است به نوعی حکم بیداری وجدان بشریت را دارد که 

حاکمان آمریکا تلاش می کردند، آن را نادیده بگیرند.

آمریکا قربانی اسرائیل می شود؟
حسن هانی زاده / کارشناس جهان عرب

میهنآ ن00مار
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اخبار  شماره 2۱۴۸0
دوشنبه
۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳ 

با  اینکه  بیان  با  کشور  پزشکی  نظام  سازمان  کل  رئیس 
کاهش  آزاد  سقوط  جلوی  سیزدهم  دولت  خوب  اقدامات 
موالید در کشور گرفته شد، گفت: کاهش نسبت موالید در 
سال 1۴۰1 نسبت به 1۴۰۰ برابر ۳.۶ بود اما این شاخص 
در سال 1۴۰2 نسبت به سال قبل از آن به 1.۶ رسیده است.

محمد رئیس زاده که به مناسبت روز جهانی مامان سخن 
اقتدار هر  و  پایدار  توسعه  اصلی  زیربنای  افزود:  می گفت، 
کشور تناسب مستقیم با نیروی جوان مولد دارد و به طور 
مولد،  سالم  جمعیت  آن  تقویت  مولفه های  از  یکی  حتم 

مامایی کشور است.  نفری  عملکرد جامعه عظیم ۷۶ هزار 
از این منظر جامعه مامایی ارزش بالایی دارد و باید برای 
تحقق آینده کشور برای جامعه مامایی سرمایه گذاری های 

کلان در بعد علمی و کارکردی انجام شود.
لازمه  کلان  سرمایه گذاری های  این  داشت:  اظهار  وی 
توسعه و تعالی و جوانی جمعیت است؛ اگر ما می خواهیم از 
این سیاه چاله جمعیتی بیرون بیاییم و از آن پنجره طلایی 
جمعیت استفاده کنیم، حتما باید قدر جامعه مامایی را بدانیم.

رئیس زاده با اعلام اینکه در سال های ۹2 تا 1۴۰۰ یک 

شیب وحشتناک رو به نزول جمعیتی را در کشور داشتیم، 
درصد   12.۴ برابر   ۹۷ سال  به  نسبت   ۹۸ سال  در  افزود: 
کاهش موالید داشتیم و این کاهش را هنوز داریم اما سرعت 
شیب با اقدامات خوبی که در این دولت و با تلاش وزارت 
بهداشت شد، سرعت کاهش کمتر شده است. وی با استناد 
هزار   ۷۶ از  گفت:  پزشکی  نظام  سازمان  آمار  آخرین  به 
مطب  پروانه  آن ها  درصد   1۰ تنها  کشور  مامایی  جمعیت 

دارند. یعنی ۷ هزار و ۷12 پروانه فعال مامایی داریم.
کرد:  نشان  خاطر  کشور  پزشکی  نظام  سازمان  کل  رئیس 
این  آوری  فرزند  به  تشویق  مولفه های  مهمترین  از  یکی 
و  خوشایند  تجربه  به  بارداری  و  زایمان  دوران  که  است 
مطمئنی تبدیل شود؛ هرقدر این تجربه شیرین باشد، تکرار 
مامایی  جامعه  عظیم  جمعیت  و  بود  خواهد  محتمل تر  آن 
باید  که  دارند  مهمی  نقش  خوشایند  تجربه  این  ایجاد  در 
عزیز  مسئولان  باید  را  واقعیت ها  این  و  شوند  گرفته  بکار 

کشور بدانند.
جشن  یک  باید  ماما  روز  جشن  کرد:  تصریح  زاده  رئیس 
باید  ما  وحتما  باشد  قوی  و  سالم  جمعیت  افزایش  واقعی 
امید  جدید  نسل  به  که  موظفیم  و  باشیم  امیدوار  آینده  به 

و نشاط بدهیم.
ماما  جهانی  روز  اردیبهشت،   1۶ با  مصادف  مه  ماه  پنجم 
نامگذاری شده و هدف آن افزایش آگاهی و تبادل اطلاعات 

در راستای سلامتی مادر و نوزاد است.

رئیس کل سازمان نظام پزشکی کشور:

جلوی سقوط آزاد کاهش جمعیت گرفته شد

مدیرکل امور اتباع خارجی استانداری البرز:

حضور اتباع خارجی باعث اشغال 
فرصت های شغلی در البرز است

مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

طرح های تغذیه مصنوعی را برای مهار 
سیلاب های احتمالی آماده کرده ایم

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز گفت: اتباع خارجی به بهانه 
روادید گردشگری، بسیاری از فرصت های شغلی در کارخانه ها ، مراکز تولیدی و 

سایر کسب و کارها را اشغال می کنند.
سیروس دهقان شیری افزود: این روادید از برخی کشورهای همسایه برای افرادی 
صادر شده است تا به کشور جمهوری اسلامی ایران سفر کرده و از اماکن زیارتی و 

گردشگری دیدن کنند.
وی بیان کرد: در حالی که در استان البرز شاهد آن هستیم بسیاری از اتباع از این 
امر سوءاستفاده کرده و با دریافت روادید سه ماهه سیاحتی و تمدید چندین مرتبه 
آن و آوردن خانواده های خود از مجراهای غیرقانونی به صورت غیرمجاز اقدام به 

اقامت می کنند.
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری البرز تاکید کرد: با توجه به اینکه 
امسال سال جهش تولید با مشارکت مردم از سوی مقام معظم رهبری )مدظله العالی 
(نام گذاری شده است، از دستگاه های متولی و وزارت امورخارجه تقاضا می شود، 
اتباع  این امر مهم را در دستور کار قرار دهند تا روند اجرایی طرح های بازگشت 

غیرمجاز به کشورشان بیش از این دچار مشکل نشود.
وی افزود: با دستورالعمل ها و ابلاغیه های سازمان ملی مهاجرت و اجرای طرح 
های ویژه در حوزه اتباع سعی داریم، تا اتباع غیرمجازی که باعث از دست رفتن 
دارد  بنابراین ضرورت  گردانیم،  باز  به کشورشان  را  ایرانی هستند  جوانان  مشاغل 
خارجی  مهاجرین  و  اتباع  امور  اداره کل  با  ها  طرح  این  اجرای  در  لازم  همکاری 

صورت گیرد.

مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان البرز اعلام کرد: با توجه به سرعت گرفتن 
طرح جامع آبرسانی و افزایش سهمیه آب از سدها ، برداشت آب از سفره های زیر 

زمینی استان روند کاهشی دارد.
داود نجفیان گفت : اکنون سهم برداشت از سدهای استان به بالای 2۶ درصد رسیده 
آبهای  از  استفاده  پروژه های جدید میزان  از  برداری  بهره  با  امسال  تابستان  تا  که 

سطحی در البرز افزایش می یابد.
وی با اشاره به وضعیت نامطلوب سفره های زیر زمینی آب البرز گفت : با اهتمام 
دولت سیزدهم و حمایت مالی از اجرای طرح جامع آبرسانی در زمان حاضر تلاش ها 

برتقویت سفره های زیر زمینی مضاعف شده است.
نجفیان اظهار کرد: در کنار توسعه طرح های آبرسانی از سدهای کرج و طالقان ، 
طرح انسداد چاههای آب غیر مجاز و تجهیزچاههای مجاز به کنتورهای هوشمند در 

استان البرز شتاب گرفته است.
مدیر عامل آب منطقه ای البرز با اشاره به فعال سازی 2 طرح بزرگ تغذیه مصنوعی 
آب در دشت های هشتگرد و فردیس به ظرفیت 1۰2 میلیون متر مکعب ، گفت : 

در جریان بارش های اخیر مقادیر زیادی از سیلابها به نفع این سفره ها مهار شد.
وی ادامه داد: اکنون طرح های تغذیه مصنوعی دشت های البرز آماده آبگیری و مهار 

سیلابها هستند و با وجود این طرح ها کمترین مقدار از سیلابها به هدر می رود.
دوشنبه  از  بارشی  سامانه  ورود  بر  مبنی  هواشناسی  بینی  پیش  به  اشاره  با  نجفیان 
البرز، گفت : طرح های تغذیه مصنوعی را برای مهار سیلابهای احتمالی آماده  به 

کرده ایم.
وی تاکید کرد: امسال انسداد بیش از 2 هزار حلقه چاه غیر مجاز برای مهار برداشت 

بی رویه از منابع آب زیر زمینی در دستور کار شرکت آب منطقه ای البرز است .

معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس البرز :

تاکید   بر   رعایت   اخلاق     در   فضای   انتخابات   البرز 
معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس البرز گفت:    کاربران   و   مدیران گروه ها و کانال ها در   آستانه   مرحله  
 دوم   انتخابات   مجلس   شورای   اسلامی در    استان،  اخلاق   مداری   را   در   فضای   مجازی   اولویت   فعالیت  

 خود   قرار   دهند . 
ارتباطات و تغییر سبک تبلیغات و  سرهنگ سید مرتضی موسوی اظهارکرد: با گسترش و توسعه 
فعالیت های مرتبط با فضای مجازی و حواشی این فعالیت ها نیز تغییرات زیادی کرده و مدیریت این 
فضا ضروری است.وی اضافه کرد: مدیران گروه ها و کانال های فضای مجازی مسئولیت سنگینی 
برای حفظ ارزش های اسلامی و رعایت اصول حرفه ای در انتشار مطالب دارند که باید به این مهم 
توجه ویژه داشته باشند.معاون فرهنگی اجتماعی پلیس البرز افزود: در این سیر زمانی باید دست به 

دست هم دهیم تا فضای مجازی را بیش از پیش ایمن و مطمئن نگه داریم.
وی گفت: مدیران گروه ها و کانال های فضای مجازی باید رعایت اصول اخلاقی در پیشگیری از هر 
نوع تشنج و تشویش افکار عمومی را مد نظر قرار دهند و از دامن زدن به مسائل حاشیه ای خودداری 
نمایند.این مقام انتظامی با اشاره به افزایش حجم تبلیغات انتخاباتی در روزهای آتی و علاقه مندی 
کاربران به استفاده از نرم افزارهای موبایل پایه، یادآورشد: کاربران نرم افزارهای تبلیغاتی را از منابع 
رسمی انتشار که بررسی های امنیتی لازم را در خصوص امنیت آنها انجام شده استفاده کنند.وی 
با ترفندهای مختلف  این شرایط کلاهبرداران و سودجویان فرصت را غنیمت دانسته و  گفت: در 
از جمله ایجاد اینگونه نرم افزارها در پوشش تبلیغ و ارسال آن در شبکه های اجتماعی مختلف و 

تحریک افراد به دانلود و نصب آنها، دست به سودجویی از کاربران می زنند.
سرهنگ موسوی ادامه داد: با نظارت و کنترل بر شبکه های اجتماعی توسط ادمین ها در فضاهای 

مجازی می توان از بسیاری از آسیب ها جلوگیری کرد.
فضای  مسئولیت  مجازی  فضای  در  کانال ها  و  گروه ها  مدیران  اینکه  به  توجه  با  کرد:  تاکید  وی 
مجازی را عهده دارند از قراردادن هرگونه لینک و آدرس ناشناس خودداری کنند و قبل از عضوگیری 

در گروه  و کانال های خود حتما فعالیت کاربرها را مورد رصد و پایش قرار دهند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرز :

نباید از خودنمایی مجازی یا خیابانی یکسری هنجارشکن محدود بترسیم
خودنمایی  از  نباید  گفت:  البرز  استان  اسلامی  تبلیغات  مدیرکل 
بلکه  بترسیم  محدود  هنجارشکن  یکسری  خیابانی  یا  مجازی 
جامعه باید با مانورهای ایمانی و تکثیر آنها دینداری را به یکدیگر 

یادآوری کرد.
را  ایران  ملت  برحق  ولایی  مهدی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
مردمی دیندار دانست و مطرح کرد: ما نباید با مشاهده بعضی از 
مثال های کوچک این تحلیل دقیق که مردم ایران دیندار هستند 

را فراموش کنیم.
وی افزود: هر جا که بستر حضور مؤمنانه مردم در اجتماع فراهم 
جامعه  در  مردم  حضور  عدم  و  کردند  پیدا  حضور  مؤمنان  شد، 

تظاهر  و  روز  به  مثال های  شاهد  نیست.  آنها  دینی  بی  معنی  به 
دینداری مردم در دوره حاضر بسیارند.

مرعوب  نباید  شد:  متذکر  البرز  استان  اسلامی  تبلیغات  مدیرکل 
تبرج مجازی یا خیابانی یکسری هنجارشکن محدود شویم بلکه 
جامعه باید با مانورهای ایمانی متعدد و تکثیر و یادآوری دائم آنها، 

دینداری مردم را به آنان تذکر بدهد.
رمضان  ماه  کرد:  اظهار  برحق  والمسلمین ولایی  الاسلام  حجت 
امسال مجموعه رسانه و بعضی از عملیات هایی که انجام شد این 
حقیقت را ثابت کرد که مردم نسبت به برنامه های دینی استقبال 
برنامه های  محفل،  برنامه  از  استقبال  افزود:  وی  دارند.  خوبی 

در  که  مانورهایی  از  بعضی  و  زندگی  از  پس  زندگی  سحرگاهی، 
جای  جای  در  بزرگ  و  کوچک  قرآنی  محافل  و  آزادی  استادیوم 

کشور برگزار شد دیگر جلوه های دینداری بودند.
دهه  طول  در  کرد:  بیان  البرز  استان  اسلامی  تبلیغات  مدیرکل 
ده  مراسم  و  جاماندگان  راهپیمایی  تا  اربعین  راهپیمایی  گذشته، 
کیلومتری ها و جشن فرشته ها نمونه ای از این دینداری محسوب 
می شود.حجت الاسلام والمسلمین ولایی برحق با بیان اینکه هر 
جا بستر حضور را با یک عملیات خلاقانه ایجاد کردیم مردم مانور 
است که  این  کرد: مشکل جدی  عنوان  دادند،  نشان  را  دینداری 

هنوز طراحی این برنامه ها به قوت عالی خود نرسیده است.

رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج :

ناوگان متروی کرج به 3۵۰ نیروی متخصص
 نیاز دارد

رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج نیروی مورد نیاز به منظور تکمیل ناوگان مترو )قطار 
شهری( کرج را حداقل ۳۵۰ نفر عنوان کرد.

خلیل کوزه کنانی گفت:  طبق استانداردها به ازای هر کیلومتر مترو تعداد ۵۰ نفر نیرو مورد نیاز است. 
با توجه به وجود حدود 1۵۰ نفر در مجموعه، برای تکمیل و راه اندازی ناوگان به حدود ۳۵۰ نیروی 

جدید و متخصص نیاز داریم.
وی اضافه کرد: البته این نیروها یک باره به سیستم اضافه نخواهند شد، بلکه به مرور و بر حسب نیاز 

مجموعه و پیشرفت پروژه، نیروها آموزش داده شده و به کارگیری می شوند.
رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج  با تأکید بر ضرورت به کارگیری نیروها بر اساس 
شرایط احراز تعیین شده، اذعان کرد: این افراد علاوه بر احراز شرایط مورد نیاز باید از لحاظ سلامت 

جسمی و روانی در شرایط آماده و مناسبی قرار داشته باشند.
به گفته کوزه کنانی، نیروهایی که در قطار شهری به کار گرفته شوند دوره های لازم را آموزش 

می بینند و سپس با تعهد خدمت در مجموعه به کار گرفته می شوند.
وی تصریح کرد: تمام تلاشمان را برای تربیت تیمی چابک، چالاک و متخصص به کار خواهیم 
گرفت، اما پیش از این مرحله، معاونت برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری کرج باید با 
موافقت شورای اسلامی شهر، با استفاده از روندهای برنامه ریزی شده و مرحله به مرحله نسبت به 

تأمین نیروی لازم قطار شهری کرج اقدام کند.
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جامعه  شماره ۳۱۴۸0
دوشنبه
۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳ 

با اشاره به تصویب تسهیلات ویژه در حوزه مسکن،  البرز  استاندار 
ازدواج و فرزندآوری گفت: باید از ظرفیت نخبگان و دانشگاهیان در 

طرح جوانی جمعیت استفاده شود.
مجتبی عبداللهی در خصوص لزوم اتخاذ تدابیر ویژه برای افزایش 
و جوان سازی جمعیت کشور که یکی از مهم ترین تکالیف مشخص 
شده از سوی مقام معظم رهبری بر دوش مدیران است، گفت: باید 
با اهتمام و جدیت ویژه ای وارد عمل شد و اهداف مد نظر جوانی 

جمعیت را در قالب قرارگاهی با سرعت بیشتر دنبال کرد.
استاندار البرز با بیان اینکه دولت سیزدهم با توجه به اهمیت موضوع 
نسبت به اعطای تسهیلات برای ازدواج، فرزند آوری و تأمین مسکن 
طی ابلاغ به بانک ها اقدام کرده است، مطرح کرد: برنامه ریزی برای 
ازدواج آسان جوانان دغدغه مهمی به شمار می رود و باید متولیان 
امر و خیرین نسبت به اطلاع رسانی از بسته های تشویقی و حمایتی 
ازدواج  برای مسکن،  بیان کرد: تسهیلات ویژه ای  اقدام کنند.وی 
اطلاع  بی  آن  از  مردم  بیشتر  اما  است  شده  مصوب  فرزندآوری  و 
هستند، از این رو باید اطلاع رسانی در این زمینه از سوی رسانه ها 
و مسؤولان انجام شود. علاوه بر این، به نظر می آید باید در قالب 
قلو  چند  فرزندان  دارای  خانواده های  با  دستگاه ها  مدیران  طرحی، 
کرد:  تصریح  شود.عبداللهی  انجام  لازم  حمایت های  و  کنند  دیدار 
در  نخبگان  و  دانشگاهیان  ظرفیت  از  گیری  بهره  با  دارد  ضرورت 
قالب طرح، مقاله، پایان نامه و ... در زمینه حمایت از جوانی جمعیت 

ارائه  اجرا  قابلیت  با  طرح هایی  ملی  ابعاد  در  حتی  و  گرفته  کمک 
با هدف  اندازی مهدهای کودک در دستگاه های مختلف  راه  شود. 
خدمات  ارائه  راستای  در  شاغل  مادران  برای  خاطر  آرامش  ایجاد 
مطلوب به مردم باید مد نظر قرار گیرد.استاندار البرز گفت: در این 
اندازی  راه  به  نسبت  خود  امکانات  با  می توانند  شهرداری ها  رابطه 
مهدهای کودک اقدام و دستگاه های اجرایی طبق قانون مکان مورد 

قانون  در  کنند.  تقبل  را  مصوب  هزینه های  یا  بینی  پیش  را  نظر 
وظایف بانک ها و مصوبات حمایتی مشخص است، از این رو شعب 
بانک های دولتی و خصوصی باید پویاتر باشند و در راستای تسهیل 
مسیر اخذ تسهیلات همراه تر عمل کنند. سخت گیری های بی مورد 
بانک ها تمرد از قانون است و برخورد جدی قانونی را از سوی مراجع 

ذی صلاح می طلبد.

استاندار البرز :

سخت گیری های بی مورد بانک ها 
تمرد از قانون است

رییس محیط زیست کرج خبر داد:

نظارت بر حمل و نقل پسماندهای ویژه
 در شهرستان کرج

دیر کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

بهبود جایگاه البرز از رتبه آخر اقامت های 
نوروزی به جایگاه دهم

مدیر سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری فردیس :

مساحت فضای سبز فردیس ۱۲.۵ هکتار
 افزایش می یابد

لامپ  ضایعات  پسماندهای  بارگیری  بر  نظارت  گفت:  کرج  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رییس   
امحا  به شرکت های  انتقال  برای  کارشناسان محیط زیست  توسط  البرز  استان  برق  توزیع  شرکت 

کننده انجام شد.
 امید رضا تونی از نظارت بر حمل و نقل پسماندهای ویژه در شهرستان کرج خبر داد و مطرح کرد: 
کارشناسان  توسط  البرز  استان  برق  توزیع  پسماندهای ضایعات لامپ شرکت  بارگیری  بر  نظارت 

محیط زیست جهت انتقال به شرکت های امحا کننده پسماند انجام شد.
وی افزود: واحدهای تولیدی و صنعتی می توانند پس از ثبت نام در سامانه جامع محیط زیست با 
حضور و نظارت کارشناسان محیط زیست هنگام بارگیری و پلمب، اقدام به انتقال پسماندهای ویژه 

خود به مراکز مجاز و مورد تأیید سازمان حفاظت محیط زیست کنند.

مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان البرز با اشاره به رشد تردد از جاده های البرز 
در ایام نوروز 1۴۰۳ عنوان کرد: بر اساس آمار، تردد از جاده های استان البرز در ایام نوروز چهار درصد 

رشد داشته و همچنین دهمین استان از لحاظ اقامت در ایام نوروز ثبت شده است.
رحیم خاکی اظهار کرد:  امسال بر اساس آمار ارائه شده از وزارت میراث فرهنگی به عنوان دبیرخانه 
ستاد سفر، بیش از ۵۰ میلیون نفر شب اقامت در ایام نوروز در کل کشور به ثبت رسیده و البرز با 
ارتقاء از رتبه ۳1 در سال گذشته، رتبه دهم از لحاظ میزان کل اقامت در کشور را کسب کرده است.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز افزود: این در حالی است که استان های برتر 
از جمله مازندران، گیلان، فارس، اصفهان، خراسان و... از لحاظ برخورداری از امکانات و زیرساخت ها 
در شرایط بهتری داشته و کسب این رتبه با شرایط کنونی ارزشمند است. او بیشترین میزان اقامت را 
در اقامتگاه های غیر رسمی از جمله باغ ویلاهای ساوجبلاغ دانسته و گفت: ساماندهی و اتصال این 
اقامتگاه ها به سامانه جامع نظارت، آمار و اطلاعات تأسیسات گردشگری و افزایش امکانات و زیر 

ساخت های اقامت رسمی در استان از اقدامات مهمی است که مدنظر قرار دارد.

مدیر سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری فردیس گفت: به منظور توسعه سرانه ها در سال جاری   
بیش از 12.۵ هکتار به مساحت فضای سبز شهری افزوده می شود.

به گزارش خبرگزاری فارس در فردیس، حسین باباخانی در جمع خبرنگاران،  در خصوص برنامه های 
 2.۸ با مساحت  فردوس  اظهار کرد: گذر  در سال جاری،  و فضای سبز شهری  منظر  مدیریت سیما، 
هکتار در ضلع جنوبی پارک تندرستی، اولین پروژه سیما منظر در سال 1۴۰۳ خواهد بود. در حال حاضر 
به  تیرماه سال جاری  این پروژه در  فاز ۳ عمرانی،  اجرای  از  اجرا شده و پس  روشنایی گذر فردوس 
بهره برداری می رسد.وی افزود: اجرای سبزراه مارلیک به مساحت ۶ هکتار  درحاشیه ضلع جنوبی شهرک 
سپاه و اجرای سبزراه شهرک راه آهن به مساحت 1۸ هزار متر مربع از برنامه های امسال حوزه مدیریت 
فضای سبز شهرداری فردیس است. فاز یک طراحی پروژه سبزراه شهرک راه آهن انجام شده و فاز 2 
آن به زودی پایان یافته و به مرحله تشریفات مناقصه می رسد. باباخانی گفت: اجرای پروژه باغ ایرانی 
به مساحت 1۴ هزارمتر مربع در مجاورت پارک بانوان در دستور کار قرار دارد. در حال حاضر  فاز 2 
طراحی این پروژه انجام شده و پس از انجام تشریفات مناقصه، در سال جاری کلید می خورد. همچنین 
احداث چمن مصنوعی پارک نسترن در منطقه یک و پارک رضوان به مساحت ۵ هزار متر مربع  در 
سال جاری در دستور کار است.وی بهسازی پارک های سطح شهر  و مبلمان آنها از جمله برنامه های 
امسال شهرداری فردیس دانست و افزود: عملیات عمرانی احداث دو مخزن ذخیره آب انجام شده و پس 

از تامین تجهیزات مکانیکی و الکتریکی امسال به بهره برداری می رسد. 

 مدیرکل بهزیستی استان البرز :

اختلافات خانوادگی بیشترین تماس تلفنی 
با اورژانس اجتماعی البرز است

 مدیرکل بهزیستی استان البرز گفت: اختلافات خانوادگی با یک هزار و ۴۶۳ مورد بیشترین تماس 
های تلفنی با اورژانس اجتماعی استان در سال گذشته بوده است.

وجیهه محمدی فلاح افزود: سال گذشته ۴۶ هزار و ۴۴۰ تماس تلفنی با مرکز فوریتهای اجتماعی 
استان البرز از طریق شماره 12۳ داشتیم که ۹ هزار و۸۳۸ تماس مرتبط با این بخش بوده است .

وی ادامه داد: بیشترین فراوانی در تماس های مرتبط، پس از اختلافات خانوادگی ، کودک آزاری، 
همسرآزاری، افکار خودکشی، سالمند آزاری، اقدام به خودکشی و فرار از منزل تشکیل داده است.

محمدی فلاح گفت: بهزیستی البرز با دارا بودن تعداد ۶ مرکز اورژانس اجتماعی در شهرستان های 
کرج ، فردیس، نظرآباد و ساوجبلاغ به افراد در معرض آسیب، آسیب دیده اجتماعی و به افرادی که 
به هر دلیلی در شرایط بحرانی به سر می برند خدمات تخصصی ارایه می کند. مدیرکل بهزیستی 
البرز بیان کرد: فعالیت های سازمان بهزیستی به ویژه در زمینه آسیب های اجتماعی مردم محور است 
که مردم می توانند به وسیله شماره تلفن 12۳ یا مراجعه حضوری به پایگاه های اورژانس اجتماعی در 

شهرستان ها از خدمات اورژانس اجتماعی بهره مند شوند.
وی افزود: وظیفه ذاتی مراکز 12۳ ) مرکز فوریت های اجتماعی( در ارایه انواع خدمات روانشناسی، 

مددکاری، درمانی، حقوقی به جامعه هدف است.
محمدی فلاح بیان کرد: نحوه پذیرش مددجویان به 2 صورت خود معرف و ارجاعی است و ارجاعات 
نیز به 2 شیوه درون سازمانی )توسط خط اورژانس اجتماعی 12۳، خدمات سیار اورژانس اجتماعی 
و سایر مراکز وابسته به سازمان بهزیستی در حوزه های گوناگون( و برون سازمانی )از طریق مراجع 
قضایی، مراجع انتظامی و سایر سازمان ها و نهادها( صورت می گیرد که جامعه هدف پس از پذیرش 

از خدمات تخصصی مورد نیاز بهره مند خواهند شد.
 مدیرکل تامین اجتماعی استان البرز :

۲۶ هزار کارگر ساختمانی در البرز
 تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی  هستند

 مدیرکل تامین اجتماعی استان البرز با اشاره به حمایت های دولت سیزدهم از قشرهای مختلف 
کارگری اعلام کرد: اکنون 2۶ هزار و1۸۳ کارگر ساختمانی این استان تحت پوشش بیمه تامین 

اجتماعی و از خدمات بیمه بهره مند هستند.
داود سعدزاده به مناسبت هفته کارگر گفت: کارگران بخش بزرگی از بیمه شده های اجباری در 
سازمان تامین اجتماعی هستند که شمار آنان در استان البرز به ۳۷۵ هزار و ۶۸۰ نفر می رسد.

وی ادامه داد: طبق قانون،  کارگر ساختمانی فردی است که به نحوی در رابطه با ایجاد یا توسعه 
ساختمان، تجدید بنا، تعمیرات اساسی و تخریب ساختمان به طور مستقیم مشغول به کار بوده و 

مشمول مقررات خاص از نظر بیمه بازنشستگی نیز نباشد.
مراکز  از  مهارت  فنی  کارت  اخذ  ساختمانی،  کارگران  بیمه  شروط  از  یکی  سعدزاده،  گفته  به 
آموزش فنی و حرفه ای است؛ یعنی به عبارتی شناسایی و پذیرش کارگر ساختمانی منوط به ارائه 
کارت مهارت فنی است. مدیرکل تامین اجتماعی البرز گفت: در فواصل زمانی برنامه ریزی شده 
از طریق این اداره کل برای احراز اشتغال کارگران ساختمانی استان بازرسی های لازم صورت 
می  گیرد تا افرادی که مشمول قانون بیمه هستند از خدمات لازم بهره مند شوند.وی با اشاره به 
زمان انقضای کارت مهارت کارگران بیان کرد:  پس از انقضای دوره اعتبار کارت فنی کارگران 
تمدید  به  منوط  اجتماعی  تامین  خدمات  از  بهره مندی  برای  آن ها  دوباره  پذیرش  ساختمانی، 
دوره اعتبار کارت مذکور توسط سازمان آموزش فنی و حرفه ای و تایید اشتغال در شغل کارگر 
ساختمانی است. مدیرکل تامین اجتماعی استان البرز در ادامه با اشاره به ارایه خدمات مختلف 
تامین اجتماعی به کارگران ساختمانی، گفت: تمام تعهدات کوتاه  مدت و بلند مدت مندرج در 
قانون شامل کارگران ساختمانی می شودالبته باید شرایط لازم مندرج در قانون را داشته باشند؛ 
باشد مشمول  داشته  اعتبار  کارگران  کار  پروانه ساختمانی محل  در صورتی که  مثال  به عنوان 
حوادث ناشی از کار می شوند.سعدزاده تاکید کرد: بر اساس ماده ۸۰ قانون ازکارافتادگی؛ اگر حین 
کار حادثه ای برای کارگر ساختمانی پیش آید درصورتی که محل کار، مجوزهای لازم را داشته 
باشد کارگر می تواند از مزایای از کارافتادگی کلی یا  جزیی و غرامت نقص مقطوع استفاده کند. 
وی افزود: کارگران ساختمانی مانند سایر بیمه شده های تامین اجتماعی می توانند طبق قانون از 

مزایای مستمری بازنشستگی و بازماندگی بهره مند شوند.

جانشین فرمانده انتظامی البرز :

دستگیری فیشینگ کار حرفه ای در کرج
جانشین فرمانده انتظامی البرز گفت: فردی که با ترفند ارسال 
به درگاه  را  ابلاغیه قضایی، طعمه های خود  پیامک جعلی 
از  بیش  بانکی  اطلاعات  و  کرده  هدایت  بانک  جعلی  های 
شناسایی  استان  این  در  بود،  برده  سرقت  به  را  کاربر   ۴۰۰

و دستگیر شد.
سرهنگ محمد نادربیگی اظهار کرد : کارشناسان پلیس فتا 

بررسی جرائم  نوین  کارگیری روش های  به  با  البرز  استان 
رایانه ای و به کارگیری اقدامات فنی و پلیسی از فعالیت یک 

اکانت تلگرامی در زمینه فیشینگ مطلع شدند.
وی افزود: پس از انجام اقدامات لازم مخفیگاه متهم مورد 
نظر در منطقه عظیمیه کرج شناسایی و نامبرده با هماهنگی 

قضایی دستگیر شد.

نادربیگی گفت: در بازرسی از تجهیزات الکترونیک متهم که 
به وسیله آن ها اقدام به ارسال پیامک های جعلی ابلاغیه 
قضایی می کرد، اطلاعات بانکی بیش از ۴۰۰ کاربر شناسایی 

شد که تاکنون 1۸ نفر از مالباختگان شناسایی شده اند.
وی افزود: ارزش کلاهبرداری این متهم توسط کارشناسان 

بیش از 2 میلیارد ریال برآورد می شود.

مدیرکل پست البرز :

کاربران مراقب پیامک های جعلی 
پستی باشند

مدیرکل پست استان البرز از کاربران پستی خواست مراقب پیامک هایی با عنوان بسته پستی 
باشند و لینک های آلوده را بازنکنند.

رضا حمید پور اظهار کرد: مجرمان سایبری به بهانه اینکه مشتری دارای مرسوله ابلاغ قضایی 
است، اقدام به ارسال پیامک حاوی لینک هایی جهت مشاهده ابلاغیه می کنند.

وی اضافه کرد: کلاهبرداران با سرشماره های شخصی و با بهره گیری از تصویر ماموران پست 
اقدام به ارسال پیامک جعلی به کاربران می کنند.

البرز بیان کرد: ماموران شرکت ملی پست هیچگونه پیامکی مبنی بر ارسال  مدیرکل پست 
ابلاغیه، لینک و یا واریز وجه برای مشتریان ارسال نمی کنند و شهروندان در صورت مشاهده 

اینگونه پیامک ها به هیچ عنوان روی لینک ها کلیک نکنند.
ارسال  برای  تنها   ۵۰۰۰۴۰1۹۳ سرشماره  با  شرکت  این  پیامکی  سامانه  گفت:  حمیدپور 
کدرهگیری و پیگیری مرسولات پستی به مشتریان فعالیت می نماید و کانال های رسمی 
اخبار، رویدادها و خدمات  پیرامون  برای اطلاع رسانی  تنها  شرکت پست در فضای مجازی 
این مجموعه با عنوان و برند شرکت ملی پست فعال است ؛ ارسال هرگونه پیامک در فضای 
مجازی و امثال آن با عنوان پست و پستچی تحت محتوایی همچون توزیع ابلاغ قضایی و 
دریافت وجه و امثال آن کلاهبرداری بوده و تلاش در جهت سوءاستفاده از اعتماد مردم به 

شرکت ملی پست است.
وی یادآورشد: امکان پیگیری مرسولات پستی از طریق پیام رسان بله مهیا شده و کاربران 
با استفاده از این امکان می توانند اطلاعاتی نظیر مشخصات مرسوله را اعم از تاریخ و ساعت 

قبول مرسوله از سوی پست، نام فرستنده و گیرنده، وزن و هزینه ارسال را مشاهده کنند.
حمیدپور گفت: مهم ترین ویژگی این خدمات نمایش آخرین وضعیت مکانی مرسوله است.بر 
اساس این گزارش، شرکت ملی پست این امکان را به مشتریان خود می دهد که اطلاعات 

مرسوله ارسالی خود را مشاهده و وضعیت آن را تا زمان تحویل پیگیری کنند.
به  را  کاملی  اطلاعات  پستی  مرسولات  رهگیری  سیستم  افزود:  البرز  استان  پست  مدیرکل 
مشتریان خود خواهد داد و مشتریان می توانند مکان مرسوله شان را مشاهده و از زمان تحویل 

آن مطلع شوند.
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جامعه   شماره ۴۱۴۸0

دوشنبه
۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳  میهنآ ن00مار اروزنامه

رییس کارگروه کودکان کار و خیابان شورای اجتماعی وزارت 
کشور گفت: این حوزه بسیار مهم و آسیب پذیر نظارت ویژه 
و همکاری و تعامل دستگاه های اجرایی و خدماتی را می 

طلبد.
حجت الاسلام مهدی ملکی در نشست کارگروه ساماندهی 
لزوم  بر  تاکید  با  شرقی،  آذربایجان  خیابان  و  کار  کودکان 
به  نکردن  اکتفا  و  اجتماعی  آسیب   حوزه  در  ویژه  نظارت 
در  باید  عملکردها  نتایج  و  آثار  افزود:  عملکردها،  گزارش 

صحنه میدان دیده شود.
وی تاکید کرد: باید به بدنه شورای اجتماعی استان ها توجه 

بررسی و در صورت  اقدامات مورد  اثربخشی  تا میزان  شود 
نیاز مورد بازنگری و بازبینی قرار بگیرد.

وی بر ضرورت تقویت برنامه های تحولی و کارآمد در حوزه 
آسیب های کودکان و نوجوانان تاکید و اظهار کرد: کارگروه 
کودکان کار و خیابانی شورای اجتماعی وزارت کشور که از 
۶ ماه قبل فعالیت خود را شروع کرده است، در حوزه پیگیری 
کودکان  مساله  به  ناظر  و  اجتماعی کشور  مصوبات شورای 
کار و مشکلاتی که در سطح کشور وجود دارد، فعالیت دارد 
و به دنبال ارزیابی اقداماتی است که دستگاه های اجرایی و 

خدماتی انجام می دهند.

نهایت تهیه و  بین دستگاه ها و در  ایجاد هماهنگی  ملکی 
در  خیابانی  و  کار  کودکان  وضعیت  از  جامع  گزارشی  ارائه 
بر  کرد.وی  عنوان  کارگروه  این  تکالیف  جزو  را  ها  استان 
بازنگری و بررسی میزان اثربخشی اقدامات تاکید کرد و ادامه 
از  بهره مندی  اولویت های مهم  از  میان یکی  این  در  داد: 
ظرفیت های مردمی فعال، سمن ها و موسسه های خیریه 
فعالیت می کنند.ملکی  این حوزه  و گروه هایی است که در 
استفاده از تجربیات، ایده ها و مدل های مختلف تشکل های 
از مشکلات کودکان  برای برون رفت  نهاد  مردمی و مردم 
کار را مورد تاکید قرار داد و یادآور شد: مشکلات و چالش ها 
و دغدغه های این حوزه پیگیری شود و با رفع موانع موجود 

به دنبال ارتقای کیفی و کمی آنها پیش برویم.
وی از آذربایجان شرقی به عنوان یکی از استان های پیشرو 
در زمینه کاهش آسیب های اجتماعی کودکان کار یاد کرد و 
گفت: الگوبرداری و بهره مندی سایر استان ها از تجربه های 
موفق آذربایجان شرقی در حوزه های اجتماعی ضروری است.
ملکی ادامه داد: آذربایجان شرقی و تبریز در زمینه پیشگیری 
این  با  مواجهه  و  سامان دهی  کار،  کودکان  های  آسیب  از 
پدیده جزو بهترین ها بوده و از ظرفیت های مردمی بسیار 
و  افزایی  هم  برای  کرد:  اظهار  است.وی  برخوردار  وسیعی 
هماهنگی بیشتر بین دستگاه های فعال در حوزه کودکان کار 
باید شبانه روز تلاش کنیم تا ماموریت ها و تکالیف ذاتی خود 
را با کمترین مانع انجام دهند و به موازات آن ظرفیت های 
دغدغه   تا  بگیرد  قرار  پشتیبانی  و  حمایت  مورد  نیز  مردمی 

کمتری در حوزه های اجتماعی کشور وجود داشته باشد.

رییس کارگروه کودکان کار و خیابان شورای اجتماعی وزارت کشور :

ساماندهی کودکان کار و خیابانی تعامل دستگاه های 
اجرایی و خدماتی را می طلبد

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی :

اجرای خط انتقال ۱۰ اینچ گاز در هشترود 
آغاز شد

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی از آغاز اجرای طرح گازرسانی شهرستان هشترود 
خبر داد و گفت: این خط 1۰ اینچ گاز با اعتبار ۳۵۰ میلیارد ریال اجرا می شود.

نادر کمالی در بازدید از پروژه های گازرسانی شهرستان هشترود و اطلاع از آخرین روند 
پیشرفت پروژه ها افزود: با توجه به اهمیت ایستگاه CGS هشترود که علاوه بر تامین گاز 
این شهرستان، توزیع گاز در شهرستان های همجوار نظیر چاراویماق و برخی از روستاهای 
بستان آباد و مراغه را بر عهده دارد، ارتقای ظرفیت این ایستگاه از ۵۰ هزار به 1۰۰ هزار 

در دستور کار اجرا قرار گرفت.
وی اظهار کرد: با ارتقای ظرفیت ایستگاه CGS علاوه بر توزیع پایدار گاز برای مشترکین 
خانگی، ظرفیت سازی لازم برای بهره مندی به بخش های صنعتی و تولیدی و شهرک 
اعلامی  پروژه   2 از  برداری  بهره  با  کرد:  اضافه  کمالی  فراهم خواهد شد.  های صنعتی 
و  های صنعتی  زیر ساخت  ارتقای  و  پایدار شهری  توسعه  زمینه  در شهرستان هشترود 

نیروگاهای تولید برق فراهم می شود.
و  صنعتی  عمده  واحد   ۳۳ و  گاز  مشترک   ۴۰۰ و  هزار   2۵ دارای  هشترود  شهرستان 

کشاورزی و از لحاظ گازرسانی سبز است.

 رئیس گروه ورزش روستایی و عشایری اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی :

جشنواره فرهنگی ورزشی عشایر آذربایجان 
شرقی ۲۸ اردیبهشت برگزار می شود

با صرف اعتبار ۳۷۵ میلیارد ریالی انجام می شود؛

احداث دو سالن ورزشی در شهرک
 شهید یاغچیان تبریز

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهرستان خوی :

سیلاب به تاسیسات آب و فاضلاب در
 روستاهای خوی خسارت زد

 رئیس گروه ورزش روستایی و عشایری اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی از 
برگزاری بیست و نهمین دوره جشنواره فرهنگی ورزشی عشایر استان در 2۸ اردیبهشت 

ماه جاری خبر داد.
شاهرخ شفیعی با اعلام این خبر در جمع خبرنگاران اظهار کرد: دشت هارنا واقع در بخش 
آبش احمد شهرستان کلیبر که محل برگزاری این رویداد فرهنگی ورزشی است با توجه به 

بارندگی های اخیر، از شرایط مطلوبی برای برگزاری برخودار شده است.
وی افزود: با برنامه ریزی دقیق و با همکاری دستگاه های اجرایی، امیدواریم این دوره از 
جشنواره را به نحو شایسته برگزار و زمینه حضور بیشتر عشایر در این جشنواره را فراهم 
کنیم. شفیعی با قدردانی از همکاری دستگاه های مختلف دربرگزاری این رویداد بزرگ 
خاطرنشان کرد: برگزاری چنین رویداد بزرگی که هزاران نفر را برای تماشای آن به این 

منطقه می کشاند، کار بسیار سختی است و نیازمند همکاری تمامی دستگاه ها است.
رئیس گروه ورزش روستایی و عشایری اداره کل ورزش و جوانان استان اضافه کرد: هدف 
از برگزاری چنین رویداد هایی، زنده نگه داشتن آداب و رسوم روستایی و عشایری است و 
در این جشنواره مردان و زنان عشایری در رشته های مختلف از جمله سوارکاری، طناب 

کشی، مچ اندازی، دوومیدانی و انواع بازی های بومی و محلی با هم رقابت می کنند.
این جشنواره تجلیل خواهد شد ضمن  رقابت های ورزشی  برتر  نفرات  از  شفیعی گفت: 
اینکه برنامه های جنبی فرهنگی نظیر نمایش صنایع دستی و محصولات عشایری نیز در 

این جشنواره برگزار خواهد شد.

شهردار منطقه 2 تبریز از احداث دو سالن ورزشی در شهرک شهید یاغچیان تبریز خبر داد.
موسی علی پور زنوزی با اعلام این خبر افزود: در راستای توزیع عادلانه امکانات رفاهی و تفریحی 
برای نوجوانان و جوانان توسط معاونت فنی و عمرانی منطقه 2 یک سالن ورزشی در انتهای بلوار 
طوبی شهرک یاغچیان در یک هزار و ۵۰۰ مترمربع مساحت و صرف هزینه ۳۰۰ میلیارد ریال در 

مرحله آرماتوربندی در حال احداث است که بزودی بتن ریزی آن آغاز می شود.
شهردار منطقه 2 احداث این سالن ورزشی را به علت همجواری شهرک یاغچیان با شهرک های 
پرواز و گلشهر و همچنین کوی شمس آباد برای بهینه کردن اوقات فراغت و استفاده نوجوانان و 

جوانان بسیار مؤثر ارزیابی کرد.
شهردار منطقه 2 تبریز همچنین از احداث سالن ورزشی دیگری با عنوان سالن تنیس در شهرک 
یاغچیان خبر داد و تصریح کرد: این سالن ورزشی نیز در راستای توزیع عادلانه امکانات ورزشی 
برای نوجوانان و جوانان و برای استفاده ورزش دوستان در 2۶۵ مترمربع مساحت و اعتبار اولیه شش 
برای اجرای  اجرا درآمده و در مرحله لاشه چینی  به  نور  میلیارد و ۷۵۰ میلیون تومان در خیابان 

فونداسیون است.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهرستان خوی گفت: بارش باران طی شبانه روز گذشته در نقاط 
مختلف شهرستان باعث بروز سیل شد که تخریب بخشی از تأسیسات آب آشامیدنی به ویژه در 

مناطق روستایی را در پی داشت.
یدالله سلطانی افزود: با توجه به گزارش سازمان هواشناسی استان مبنی بر فعالیت سامانه بارشی در 
استان و صدور هشدار سطح نارنجی همه نیروهای این شرکت، ماشین آلات و تجهیزات لجستیکی 

و مولدهای برق اضطراری به حالت آماده به کار قرار گرفتند.
وی اضافه کرد: بارش شدید و رگباری باران موجب وقوع سیل در شهرستان خوی شد که در روستای 

ولدیان موجب آسیب به خط انتقال آب چشمه و نیز بخشی از شبکه توزیع این روستا شد.
اینکه سیل در روستاهای خاکمردان و  بیان  با  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهرستان خوی 
شیرین کندی نیز خسارتی به شبکه توزیع وارد کرد، ادامه داد: تیم های عملیاتی در تمام نقاط و 
مناطق سیل زده مشغول رفع شکستگی ها و برقراری جریان آب هستند و خوشبختانه آب آشامیدنی 

تمام شهرها و روستاهای شهرستان برقرار است.
سلطانی اظهار کرد: همه نیروهای خدماتی در آماده باش هستند و با تلاش نیروهای عملیاتی این، 

شرکت وضعیت آبرسانی در حالت عادی است.

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای به همراه ارزیابی کیفی و فنی 
مناقصه گذار: اداره کل ثبت اسناد و املاک استان آذربایجان شرقی

موضوع مناقصه:

تهیه نقشه  و  تطبیق و مستند سازی مناطق کشاورزی )زراعی و باغی(: بناب و عجب شیر
-حجم اقدام :  به مساحت 5000 هکتار 

مهلت دريافت اسناد: از تاريخ  1403/02/17 روز دوشنبه لغايت 1403/02/22 روز شنبه تا ساعت 14
محل دريافت اسناد: کليه مراحل برگزاری مناقصه از دريافت اسناد تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران و بازگشايی پاکتها از طريق درگاه سامانه 
تدارکات الکترونيکی دولت )ستاد( به آدرس )www.setadiran.ir( انجام خواهد شد. و پاکت الف حاوی اصل ضمانتنامه بانکی معتبر نيز علاوه بر 

سايت ستاد تحويل دبيرخانه مناقصه گذار خواهد شد.
تاريخ بارگذاری اسناد مناقصه و قيمت پيشنهادی: از تاريخ 1403/02/23روز يکشنبه لغايت 1403/03/2 روز  چهارشنبه تا ساعت 13 

تاريخ بازگشايی پاکتها:  روز شنبه 1403/03/05
گروه و رشته شغلی: شرکتهايی اجازه شرکت در مناقصه را دارند که دارای صلاحيت نقشه برداری با پايه 1يا2 يا 3 از سازمان برنامه و بودجه 
کشور باشند و حداکثر مبلغ مجاز عقد قرارداد آنها از جمع مبلغ اعلامی در برگ پيشنهادات قيمت کمتر نباشد و پيشنهاد فنی آنها مورد تائيد 

مناقصه گذار باشد. 
تذکر-مطابق جزء 10 بند ب آئين نامه ماده 51 قانون محاسبات عمومی قرارداد مذکور جزء هزينه های مستمر بوده و انجام آن می تواند 
تا 3 سال استمرار داشته باشد. و پرداختها در اين قرارداد در قالب اعتبار مصوب و ابزارهای تخصيص اجرايی خواهد شد. » و تورم و تعديل 

به اين قرارداد تعلق نخواهد گرفت.
محل تحويل پاکتهای مناقصه: پيشنهاد قيمت به انضمام کليه مدارک اعلام شده) اعم از فرمهای الف و ب و ج( از طريق سامانه تدارکات 
الکترونيک اعلام گردد و پاکت الف حاوی اصل ضمانتنامه بانکی به نشانی تبريز ميدان ساعت کوچه حاج هاشم  طبقه چهارم دبيرخانه اداره کل 

ثبت اسناد و املاک استان آذربايجان شرقی تحويل و رسيد دريافت نمايند.
مبلغ  به  شرقی  آذربايجان  استان  املاک  و  اسناد  ثبت  کل  اداره  وجه  در  بانکی  ضمانتنامه  مبلغ  مناقصه:  در  شرکت  تضمين  مبلغ  و  نوع 
1.740.000.000 ريال )معادل يکصد و هفتاد و چهار ميليون تومان( می باشد که می بايستی برای سه ماه معتبر بوده و پس از آن نيز با اعلام 
کارفرما قابل تمديد باشد. ضمنا به پيشنهاداتی که فاقد ضمانتنامه يا امضای مخدوش و مشروط و ضمانتنامه های کمتر از ميزان مقرر، چک 
تضمين شده و چک شخصی و نظاير آن و پيشنهاداتی که پس از انقضاء مدت مقرر در آگهی واصل شود. مطلقاً ترتيب اثر داده نخواهد شد.

   همچنين شرکت های واجد شرايط به جای ضمانت نامه بانکی می توانند مبلغ شرکت در مناقصه را  به حساب شماره 4054013207565490 
با شناسه واريز 939108554110070000294000233114  تحت عنوان تمرکز وجوه سپرده ثبت اسناد و املاک تبريز واريز و ارائه نمايند.

 ))ساير اطلاعات و جزئيات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.(( 
آدرس اداره کل ثبت اسنادواملاک استان آذربايجان شرقی:تبريز ميدان ساعت کوچه حاج هاشم اداره کل ثبت اسناد استان آذربايجان شرقی 

تاريخ انتشار نوبت اول : 1403/02/17
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/19

»هزينه آگهی برعهده برنده مناقصه می باشد«

نوبت اول

شناسه آگهی :۱۷۱۱0۹۸
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 شماره ۱۴۸0
دوشنبه
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جامعه  میهنآ۵ ن00مار اروزنامه

نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس شورای اسلامی 
گفت: گره های ترافیکی شهر قزوین با احداث و بهره برداری 
می  باز  شمال  نسیم  کمربندی  جمله  از  ترافیکی  های  طرح 

شود.
کمربندی  سوم  فاز  افتتاحیه  مراسم  در  محمدبیگی  فاطمه   
نسیم شمال و رونمایی و بهسازی از 1۴۰ دستگاه ناوگان حمل 
و نقل عمومی شهر قزوین، اظهار کرد: امروز شاهد افتتاح فاز 
سوم طرح نسیم شمال قزوین هستیم که ۹ هزار تن آسفالت 
برای بهسازی کف این حریم به کار رفته و در مدت زمان تنها 
اقدام  این  و همراهی مسوولان  با مدیریت شهری  ماه  چهار 

بزرگ در شهر رقم خورد تا گره از ترافیک قزوین باز کند.
به  شمال  نسیم  کمربندی  سوم  فاز  مسیر  داد:  ادامه  وی 
شیوه ای طراحی شده که از منظر تماشای باغستان قزوین، 
ساماندهی کناره شهر، تعریض معابر آن و کم شدن بار ترافیک 

به زندگی شهروندان قزوینی رونق دیگری می بخشد.
محمدبیگی ادامه داد: امروزه درخواست های مکرری از سوی 
و  حمل  ناوگان  بهسازی  و  نوسازی  خصوص  در  شهروندان 
نقل عمومی شهر مطرح می شود و خوشحالیم که مجموعه 
مدیریتی قزوین توانسته امروز 1۴۰ دستگاه از ناوگان حمل و 
اعتبار  ریال  میلیارد  و 2۰۰  هزار  با یک  را  نقل عمومی خود 

بهسازی کند.

این نماینده مجلس با اشاره به زحمات و تلاش اعضای شورای 
اسلامی شهر قزوین، تاکید کرد: هر زمانی که با یکدیگر در 
یک مشت گره کرده قرار بگیریم، می توانیم کارهای بزرگی 
و  شورا  اعضای  از  اساس  همین  بر  و  برسانیم  انجام  به  را 
شهرداری قزوین می خواهیم که ورود جدی به سایر مناطق 
این  تا  باشند  داشته  )ع(  امامزاده حسین  از جمله حریم  شهر 

شهر به مرجع زائران علی ابن موسی الرضا )ع( تبدیل شود.
محمدبیگی به موضوع خدمات عمومی نیز اشاره کرد و گفت: 
خصوص  در  بیشتری  های  پیشرفت  شاهد  که  انتظارداریم 
گشایش  جمله  از  فرهنگی  و  آموزشی  بهداشتی،  اقدامات 
کتابخانه ها، مراکز فرهنگی جدید و مساجد در قزوین باشیم، 

چرا که سرانه کارهای فرهنگی در قزوین پایین است.

نماینده مجلس: 

گره های ترافیکی قزوین با افتتاح طرح های 
عمرانی باز می شود

شهردار قزوین:

قطعه سوم کمربندی نسیم شمال قزوین 
افتتاح می شود

 شهردار قزوین از افتتاح قطعه سوم کمربندی نسیم شمال حد فاصل چهارراه میرزا کوچک 
خان تا بلوار شهید باهنر خبر داد.

مهدی صباغی اظهار کرد: قطعه سوم کمربندی نسیم شمال در محدوده چهارراه میرزا 
کوچک خان تا بلوار شهید باهنر فردا یکشنبه افتتاح خواهد شد.

با  برای مرمت و زیرسازی و بهسازی  از حدود ۴ ماه تلاش  این پروژه پس  افزود:  وی 
اعتباری بالغ بر ۶۵۰ میلیارد ریال افتتاح و در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت.

اینکه طول این محور 2۴۰۰ متر است، بیان کرد: تعریض معبر،  با بیان  شهردار قزوین 
اصلاح شعاع قوس ها، بهسازی وضع موجود و اصلاح آبروهای معبر از جمله اقداماتی است 

که در این محور اجرا شده است.
وی تاکید کرد: این محور با شرایط متفاوتی بازسازی شده و ۳۰ هزار مترمکعب خاکبرداری 

و ۸ هزار متر مکعب بیس تثبیتی و ۹ هزار تن آسفالت در آن استفاده شده است.
صباغی با اشاره به نقش این محور در کاهش ترافیک هسته اصلی شهر قزوین یادآور شد: 

از شهروندان برای سعه صدر در طول اجرای این پروژه تقدیر می کنیم.

 شماره ۱۴۴2
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴02 

 مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان قزوین :

»راویان غدیر« فرصتی برای ارادت 
کودکان و نوجوانان به حضرت علی )ع( است

رئیس اتاق بازرگانی،صنایع، معادن و کشاورزی زنجان :

ایفای مسئولیت اجتماعی صنایع برای واحد 
تجاری، جامعه و محیط سودمند است

 مدیرکل کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان قزوین گفت: جشنواره راویان غدیر 
فرصتی برای ابراز ارادت و اخلاص کودکان و نوجوانان به پیشگاه حضرت علی )ع( است 

که به گسترش فعالیت های فرهنگی و هنری در حوزه فرهنگ علوی منجر می شود.
و  ارادت  ابراز  برای  فرصتی  غدیر  راویان  جشنواره  کرد:  تصریح  موسوی  اکبر  سیدعلی 
اخلاص کودکان و نوجوانان به پیشگاه حضرت علی)ع( و تبیین اهمیت رویداد تاریخی 

غدیر است.
وی با بیان اینکه شناسایی استعدادها و توانمندی مخاطبان کانون در حوزه هنرهای آیینی 
و زمینه گردآوری آثار فاخر و اثرگذار در این زمینه با برگزاری این جشنواره فراهم می شود، 
تصریح کرد: آشنایی کودکان و نوجوانان با شخصیت و فضایل حضرت علی )ع(، فرهنگ 
عمیق و اهداف واقعه غدیرخم، ترویج فرهنگ علوی و تولید آثار در این زمینه از دیگر 

اهداف برگزاری جشنواره راویان غدیر است.
موسوی ادامه داد: پاسداشت ارزش های اسلامی و استفاده از هنر و ادبیات در این راستا، 
رقابت  و  انگیزه  ایجاد  علوی،  فرهنگ  حوزه  در  هنری  و  فرهنگی  فعالیت های  گسترش 
سازنده بین کودکان و نوجوانان و ایجاد زمینه برای علاقه مندی آن ها به فعالیت های 

آیینی از دیگر اهداف این جشنواره به حساب می آید.
به گفته این مسوول، قالب آثار این جشنواره مداحی، شعرخوانی و سرود است و 2 گروه 
سنی هفت تا 12 و 1۳ تا 1۷ سال مخاطب آن هستند، همچنین بخش شعرخوانی نیز 
برای  و  اجرا  دکلمه  صورت  به  را  کشور  مطرح  شاعران  آثار  می توانند  کنندگان  شرکت 

جشنواره بفرستند.
آیین  برگزاری  زمان  و  شده  تعیین   1۴۰۳ خرداد   2۴ تا  آثار  ارسال  مهلت  است،  گفتنی 

اختتامیه نیز چهارم تیر ماه خواهد بود.

رئیس اتاق بازرگانی،صنایع، معادن و کشاورزی زنجان گفت: مسئولیت اجتماعی شرکت ها 
یک اختیار فراتکلیفی است که ایفای آن برای واحد تجاری، جامعه و محیط سودمند است.
اجتماعی  مسئولیت  جشنواره  نخستین  برگزاری  اهداف  در خصوص  اصل  یوسفی  صمد 
شرکت ها و سازمانها در استان زنجان، افزود: مسئولیت اجتماعی یک جنبش نو ظهوری 
است که به دنبال وارد کردن فاکتورهای محیطی و اجتماعی در تصمیمات تجاری شرکت 
ها، استراتژی تجاری و حسابداری آنها با هدف افزایش عملکرد اجتماعی و محیطی در 

کنار ابعاد اقتصادی است.
وی اضافه کرد: امروزه شرکت ها به ویژه آنهایی که در بازارهای جهانی فعالیت دارند، در 
حالیکه افزایش ارزش سهامداران را دنبال می کنند، بیش از پیش به فکر تعادل و توازن 

عناصر اجتماعی، اقتصادی و محیط تجاری خود هستند.
یوسفی اصل افزود: در عصر جدید، مسئولیت اجتماعی شرکت ها نقش و جایگاه برجسته و 
بالایی را در حوزه آکادمیک به دست آورده و اهمیت روزافزونی در سطح بین المللی یافته 
است.وی اظهار داشت: یکی از راهکارهایی که امروز مورد توجه شرکت ها و سازمان های 
برتر دنیا قرار گرفته  است، دستیابی به مزیت رقابتی از طریق مسئولیت اجتماعی شرکتی 

است که یکی از اهداف ما در این جشنواره، ایجاد این مزیت رقابتی خواهد بود.
کننده  فراهم   می تواند  اجتماعی،  مسئولیت های  به  عمل  اینکه  بیان  با  اصل  یوسفی 
مزیت های رقابتی در دنیای به شدت رقابتی امروز و به ویژه در بخش خدمات باشد، ادامه 
داد: پیشنهاد ما این است که شرکت ها می توانند با هدفمند کردن درخواست های مردمی 
و سمن ها با طراحی راهکارهایی ضمن کمک به برنامه های این تشکل ها خود نیز در 
قالب مسئولیت اجتماعی خویش اقدام کنند.رئیس اتاق بازرگانی،صنایع،معادن و کشاورزی 
زنجان به اهداف کلی برگزاری نخستین جشنواره مسئولیت اجتماعی شرکت ها و سازمانها 
در استان اشاره کرد و گفت: تدوین شاخص های مربوط به عملکرد مسئولیت اجتماعی 
ارتقای سطح کیفی و کمی زندگی  به  تاثیر غیر مستقیم و کمک  استان،  شرکت ها در 
مردم و افزایش رفاه و مطلوبیت اجتماعی از طریق هدفمندسازی بودجه های اجتماعی 
شرکت ها از جمله این اهداف است. وی، گفتمان سازی مسوولانه و آگاهی بخشی نسبت 
به سطوح مسئولیت اجتماعی به مدیران و فعالان صنعتی و اجتماعی، آموزش و تقویت 
مشارکت اجتماعی مردم و مطالبه گری در قالب نقش های شهروندی، استاندارد کردن 
فعالیت های اجرایی دستگاه ها در موضوع طرح با توجه به ارسال دستورالعمل ها و چک 

لیست های ارسالی دبیرخانه دائم را از دیگر اهداف این جشنواره ذکر کرد.

 شهردار قزوین :

فاز سوم نسیم شمال تکمیل کننده 
کمربندی های قزوین است

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

 برای احداث باغ باید از 
جهادکشاورزی مجوز گرفت

 شهردار قزوین گفت: فاز سوم کمربند نسیم شمال قزوین، جنوبی ترین نقطه شهر را تا منتهی علیه 
آن به هم وصل و کمربندی این مسیر را نیز تکمیل می کند.

به گزارش خبرنگار ایرنا، مهدی صباغی در مراسم افتتاحیه فاز سوم کمربندی نسیم شمال و نوسازی 
1۴۰ دستگاه ناوگان حمل و نقل عمومی در جمع مسوولان استانی و مدیران شهری تصریح کرد: 
امروز مدیریت شهری با وجود مدیران دلسوز و با ایجاد وحدت و همدلی اقدام به برنامه ریزی و 

اجرای طرح های شهری کرده تا قزوین به پیشرفت هرچه بیشتر برسد.
از  به حتی یک درخت  آسیب زدن  یا  و  بدون قطع  قزوین  نسیم شمال  داد: کمربندی  ادامه  وی 
بهره  به  مالیاتی  امور  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  برق،  گاز،  شرکت  همکاری  با  شهر  این  باغستان 
برداری رسیده، چرا که معتقدیم قزوین برای رشد و پیشرفت نیاز به همدلی و همراهی همه دستگاه 

های اجرایی و خدماتی است.
صباغی با اشاره به اینکه شهرداری قزوین درصدد آن است تا در حوزه حمل و نقل عمومی تمامی 
اتوبوس های خود را برقی کند، افزود: همزمان با بهره برداری از 2 طرح عمرانی و خدماتی، 2 تقاطع 
غیرهمسطح و ۳۰ هزار متر پارکینگ در نواحی دانش و ناصرآباد در دستور کار شهرداری قزوین قرار 

دارد که به زودی شاهد بهره برداری از آنها نیز خواهیم بود.
این مسوول خاطرنشان کرد: همچنین افتتاح و راه اندازی یک ایستگاه آتش نشانی در مرکز بازار 
قزوین به عنوان یک امر ضروری و مهم در دستور کار مجموعه مدیریتی شهر قرار دارد و در ادامه 

نیز موضوع جا به جایی میدان میوه و تره بار شهر به انجام خواهد رسید.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: احداث هرگونه باغ در پایاب چاه های استان به 
دلیل محدودیت منابع آبی ممنوع بوده و برای این اقدام باید مجوز گرفت.

محمدحسین عطایی  اظهار کرد: هرگونه تغییر اراضی کشاورزی از حالت اولیه نیاز به مجوز دارد 
که احداث باغ نیز از جمله مواردی است که برای احداث آن باید از جهادکشاورزی مجوز گرفت.

وی تصریح کرد: دلیل ممنوعیت احداث باغ در پایاب شبکه دشت قزوین با هدف تامین آب از این 
شبکه با هدف برون رفت از وضعیت موجود بوده که باید مورد توجه بهره برداران استان قرار گیرد.

عطایی با بیان اینکه روش های نوین آبیاری و اجرای الگوی کشت مهمترین راهکار برون رفت از 
وضعیت موجود در منابع آبی است، ادامه داد: با توجه به وضعیت منابع آبی چاره ای جز استفاده از 

روش های نوین برای تولید محصولات کشاورزی و اجرای الگوی کشت در مزارع استان نداریم.
این مسوول در ادامه به اجرای طرح جهش تولید در دیمزارهای استان قزوین اشاره کرد و یادآور 
شد: طرح جهش تولید به عنوان یک طرح ساختاری و هوشمند در راستای اجرای الگوی کشت 
و با هدف افزایش تولید اجرا می شود که در این طرح با روش کارشناسی می توان افزایش تولید 
در دیمزارها را شاهد باشیم. رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین خاطرنشان کرد: رعایت 
الگوی کشت و استفاده بهینه از منابع آبی می تواند علاوه بر حل معضل کم آبی به افزایش راندمان 

تولید و بهره وری در سطح منجر شود.

آگهي مزایده
شرکت تعاونی خدمات پشتيبانی شيخ آباد ايرانيان در نظر دارد دو قطعه زمين با کاربری کارگاهی ) طبق مشخصات جدول ذيل ( از طريق مزايده به 

فروش رساند .

لذا از متقاضيان شرکت در اين مزايده دعوت به عمل می آيد جهت بازديد و تحويل فرم قيمت های پيشنهادی حداکثر تا پايان وقت اداری روز چهارشنبه 
مورخ 1403/03/09 به دفتر تعاونی واقع در : کرج - ميدان استاندارد - بلوار کاميونداران - مجتمع صنفی صنعتی کرج - ساختمان اداری مجتمع - طبقه 

همکف مراجعه نمايند.
شماره تماس: 0۹123612502 آقای داودشاه محمدی مدير عامل شرکت تعاونی

نوبت اول
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۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

راهکارهای اصولی آموزش نظم و انضباط به 
کودکان و نوجوانان

قوانین روشن و مشخص 
داشته باشید و با آرامش 
و واضح این قوانین را به 
دهید انتقال  کودک 

باشید.  خوبی  الگوی 
انجام  آنچه  از  ما  بچه های 
آنچه  از  بیشتر  می دهیم 
می گوییم تاثیر می پذیرند.

یک جای مناسب برای هر 
از  و  کنید  مشخص  چیز 
بخواهید هر چیز  کودک 
بگذارد. خود  جای  در  را 

تشویق  را  خوب  رفتار 
سیستم  یک  کنید 
پاداش صحیح می تواند 
روش حل مشکل باشد.

و  جدی  قوانین  اجرای  در 
نادیده  زیرا  باشید  پایدار 
گرفتن قوانین توسط والدین 
همه چیز را زیر سوال می برد.

با  را  کارها  ابتدا  در 
انجام  یکدیگر  همکاری 
همکاری  زیرا  دهید 
فعالانه تاثیرگذارتر است.
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مشاور معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه وزارت 
دولت  به  الکترونیکی  اجرای کالابرگ  برای  رفاه طرح های جدید 
بسته  میلیون   1۴2 فجرانه  طرح  اجرای  در  گفت:  می دهد،  ارائه 
سفره  به  تومان  میلیارد  هزار   111 آن  واسطه  به  و  توزیع  غذایی 

مردم روانه شده است. 
ایرنا درباره  با خبرنگار اقتصادی  سید رضا یحیوی در گفت وگوی 
اجرای طرح فجرانه اظهار داشت: نزدیک به ۹۰ درصد از افرادی 
که در دهک های یک تا سه درآمدی جامعه هستند، از طرح فجرانه 
کل  نیز  درصد   ۸۰ از  بیش  همچنین  کرده اند؛  استقبال  کالابرگ 
دهک های یک تا هفت درآمدی از طریق طرح فجرانه کالاهای 

موردنیاز خود را خریداری کرده اند.
این  اعتبار  افزود:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  معاون  مشاور 
طرح تا روز 21 اردیبهشت ماه است و مردم می توانند کالای خود 

را تا این مدت زمان خریداری کنند.
طرح  کرد:  بیان  طرح  این  نبودن  یا  بودن  ادامه دار  درباره  وی 
امیدواریم  و  است  بوده  فوق العاده ای  طرح  الکترونیکی  کالابرگ 
یارانه  برای  جدیدی  مدل های  رفاه  وزارت  البته  باشد؛  ادامه دار 

آن  درباره  اردیبهشت   21 تا  که  می دهد  ارائه  دولت  به  مضاعف 
تصمیم گیری و به مردم اعلام شود.

یحیوی گفت: در طرح فجرانه تا کنون 1۴2 میلیون بسته غذایی 
توزیع و به این واسطه 111 همت به سمت سفره مردم روانه شده 
 ،1۴۰۳ اردیبهشت   1۳ به  منتهی  موجود  آمار  آخرین  طبق  است. 
بیش از 2۷ همت آورده دولت و بیش از ۸۴ همت آورده مردم در 
ایرنا، مرحله جدید و بزرگ طرح ملی  بوده است. به گزارش  این 
کالابرگ الکترونیکی با عنوان »طرح فجرانه« در راستای حمایت 
مضاعف از سبد غذایی خانوار یارانه بگیر با اولویت خانوار دهک های 
سالگرد  پنجمین  و  چهل  با  هم زمان  هفتم(  تا  )اول  جامعه  پایین 
پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی از 1۷ بهمن ماه آغاز شد. در این 
طرح اعتبار خرید 11 قلم کالای اساسی از 12۰ هزار تومان به 22۰ 

هزار تومان افزایش خواهد یافت.
برنج،  قرمز،  گوشت  مرغ،  گوشت  شامل  اساسی  کالای  قلم   11
روغن، ماکارونی، شیر، پنیر، ماست، قند و شکر، تخم مرغ و حبوبات 
با قیمت های مبنای سال 1۴۰1 است که مابه التفاوت قیمت ها  و 
با قیمت روز )1۴۰2( از محل یارانه جدید دولت تأمین خواهد شد.

قیمت روز سبد مشتمل بر 11 قلم، ۷۴۳ هزار و ۷۵۰ تومان بوده 
که خانوار دهک های اول تا هفتم درآمدی در صورت خرید بسته 
می بایست قیمت سال 1۴۰1 را به مبلغ ۵2۳ هزار و ۳۰۰ تومان 
پرداخت کنند و مابه التفاوت آن تا قیمت روز به مبلغ 22۰ هزار و 

۴۵۰ تومان از محل اعتبار جدید دولت تأمین می شود.
یارانه حذف  مبلغ  از  تومان خرید  در طرح جدید شرط 2۰۰ هزار 
 ۳۰۰ یارانه  بر  علاوه  تومانی(  هزار   22۰( تشویقی  اعتبار  و  شده 
یارانه بگیر به صورت مجزا  بوده و خانوار  و ۴۰۰ هزارتومانی فعلی 
حمایتی  مبلغ  کرد.  خواهند  دریافت  ماهانه  را  خود  نقدی  یارانه 
دولت به صورت اعتبار در حساب سرپرست خانوار تخصیص یافته 
و در زمان خرید و متناسب با میزان خرید مصرف می شود. خانوار 
می تواند اقلام طرح را در سقف وزنی و کالایی تعریف شده خرید 

کنند.
متقاضیان استفاده از کالابرگ الکترونیکی می توانند با مراجعه به 
فروشگاه های طرف قرارداد شبکه ملیّ اعتبار )21۰ هزار فروشگاه 
خُرد و فروشگاه های زنجیره ای( نسبت به خرید اقلام اساسی اقدام 

کنند.
واریز  سوم  مرحله  فروردین  بیستم  روز  از  گزارش،  این  اساس  بر 
و  شد  آغاز  فجرانه«  »طرح  تومانی  هزار   22۰ مضاعف  یارانه 
می توانند  درآمدی(  تا هفت  یک  )دهک های  این طرح  مشمولین 

خریدهای خود را در قالب این طرح انجام دهند.
مراجعه  با  می توانند  الکترونیکی  کالابرگ  از  استفاده  متقاضیان 
هزار   2۰۰( اعتبار  ملی  شبکه  قرارداد  طرف  فروشگاه های  به 
فروشگاه خرد و فروشگاه های زنجیره ای افق کوروش، جانبو، هفت، 
مینومارت،  محسن،  وال مارکت،  هایپرفامیلی،  گندم،  دیلی مارکت، 
ترقی و فروشگاه های اینترنتی اسنپ و دیجی کالا( نسبت به خرید 

اقلام اساسی اقدام کنند.
برای شناسایی این فروشگاه ها می توانند به نرم افزار کاربردی شما 
مراجعه و فروشگاه های اطراف خود را مشاهده نمایند. برای دریافت 
سایت یا  و  مای کت  بازار،  سکوهای  به  می توانند  افزار  نرم  این 
از طریق کد دستوری  کنند. همچنین  مراجعه   shoma.sfara.ir
این  نصب  لینک  دریافت  به  نسبت  می توانند  نیز   *۵۰۰*1۴۶۳#

نرم افزار اقدام می کند.
مردم  اعتراضات  و  سوالات  پاسخگویی   ۰21۶۳۶۹ تماس  مرکز 

است.

مشاور معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

۱۱۱ همت با اجرای طرح فجرانه به سفره مردم
 روانه شد

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

رونمایی از سامانه شناسایی بیکاران به زودی

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از سامانه ای برای شناسایی بیکاران در کشور خبر داده و 
گفته که در این سامانه مشخصات کامل افراد و تحصیلات و درج می شود.

افراد  شناسایی  برای  سامانه ای  راه اندازی  کار  بازار  کارشناسان  نگاه  از  ایسنا،  گزارش  به 
بستر جمع  موجب می شود  کار  بازار  در  بیشتر  کار ضمن شفافیت  بازار  و وضعیت  بیکار 
آوری اطلاعات لازم برای شناسایی کارجویان اعم از دانش  آموختگان و سایر افراد جویای 

کار فراهم شود.
طبق آمارهای موجود تعداد بیکاران فارغ التحصیل یک میلیون نفر است و فقدان اطلاعات 
جمعیتی  تراکم  زندگی،  محل  سن،  رشته،  تحصیلی،  مدرک  جمله  از  تکمیلی  و  دقیق 

استان ها و مهارت های تخصصی از جمله چالش های اساسی در این خصوص است.
سید صولت مرتضوی - وزیر کار در روزهای گذشته از رونمایی سامانه ای برای شناسایی 
بیکاران در کشور خبر داده و گفته است در این سامانه مشخصات کامل افراد، تحصیلات 

و محل زندگی آنها درج می شود.
با راه اندازی سامانه جدید همه نیروهای فاقد اشتغال بر مبنای مهارت های خود ساماندهی 
و متناسب با نیاز بازار کار و مجموعه های صنعتی، بنگاه های تولیدی و خدماتی معرفی و 

به کار گرفته می شوند.
از  کار  وزیر  اشتغال  و  کارآفرینی  توسعه  معاون   - بیرانوند  کریمی  محمود  این  از  پیش 
راه اندازی سامانه جامع اطلاعات بازار کار خبر داده و گفته بود: این سامانه تنها به آمارهای 
آمایشی بسنده نمی کند و تمام زیر ساخت های فیزیکی، نرم افزاری و سخت افزاری آن در 

حال تکمیل شدن است.

مقام مسئول وزارت راه و شهرسازی :

یک میلیون نفر در صف دریافت وام ودیعه مسکن 
قرار دارند

وام ودیعه  متقاضی  میلیون و ۴۷۰ هزار  تایید حدود یک  از  راه و شهرسازی  وزارت  مقام مسئول 
مسکن خبر داد و گفت: بانک ها با ۴۴۵ هزار نفر قرارداد امضا کرده اند.

به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تسنیم، سیداحمد خادمیان مدیرکل دفتر طرح های نهضت 
از  نفر   ۳۶ و  هزار   ۶۵۴ و  میلیون  یک  تاکنون  کرد:  اظهار  شهرسازی  و  راه  وزارت  مسکن  ملی 
متقاضیان در سامانه tem.mrud.ir ثبت نام کرد ه اند که از این تعداد یک میلیون و ۴۶۹ هزار و ۸۷۵ 

نفر حائز شرایط دریافت وام ودیعه مسکن شناخته شده اند.
برای دریافت تسهیلات ودیعه  نفر  تاکنون یک میلیون و ۳۳ هزار و ۳۰۵  این که  یادآوری  با  وی 
مسکن به بانک ها معرفی شده اند، افزود: بانک ها تاکنون با ۴۴۵ هزار و ۶۸ نفر )۳۰ درصد( قرارداد 
امضا کرده اند.وی تاکید کرد: با توجه به تکلیف قانونی، ضرورت دارد تا بانک ها پرداخت تسهیلات را 
به معرفی شدگان سرعت بدهند.به گزارش تسنیم،  اوایل اسفندماه سال گذشته دفتر پایش طرح های 
نهضت ملی مسکن وزارت راه و شهرسازیاز ثبت نام یک میلیون و ۴۶2 هزار و 1۶۰ متقاضی برای 
از این تعداد یک میلیون و 2۹۶ هزار و ۹1۵  دریافت وام ودیعه مسکن خبر داده بود.تا آن زمان 
برای  متقاضی  و ۶۶۸  نیز ۸۹۵ هزار  تعداد  این  از  بودند.  اولیه شناخته شد ه   حائز شرایط  متقاضی 
دریافت تسهیلات به بانک ها معرفی شده اند که بانک های عامل با ۳۸1 هزار و ۷۶۳ متقاضی )2۹,۴ 
درصد( قرارداد امضا کرده اند. مبلغ تسهیلات ودیعه مسکن در تهران 2۰۰ میلیون تومان، در مراکز 
استان ها 1۵۰ میلیون تومان، در سایر شهرها 1۰۰ میلیون تومان و در روستاها ۴۰ میلیون تومان 

است.  نرخ سود این تسهیلات 1۸ درصد و دوره بازپرداخت آن ۶۰ ماهه است.

مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن :

اختصاص زمین برای ساخت ۱4۰ هزار واحد مسکونی کارگران بخش صنعت در کشور
مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن از اختصاص زمین 
برای ساخت بیش از 1۴۰ هزار واحد مسکونی برای تامین 

مسکن کارگران و کارکنان بخش صنعت خبر داد.
استان  در 1۰  اراضی  این  اینکه  به  اشاره  با  مالکی  ارسلان 
کشور واقع شده اند، گفت: مساحت کل زمین هایی که برای 
طرح صنعت شهرها در نظر گرفته شده نزدیک به پنج هزار 

را  صنعت شهرها  شهرسازی،  و  راه  وزیر  است.معاون  هکتار 
از  استفاده  برای  از سیاست های موفق دولت سیزدهم  یکی 
همه ظرفیت های کشور دانست و افزود: اجرای این طرح در 
برای  صنعت  بخش  و  دولت  میان  مشارکت  نوعی  حقیقت 

تولید مسکن است.
وی، استفاده از ظرفیت مدیریتی واحدهای صنعتی در ساخت 

پروژه ها توسط بخش صنعت  این  پروژه ها و کنترل کیفی 
را از مزایای این مشارکت برشمرد و ادامه داد: در این راستا 
دولت نیز همه امکانات موجود برای تسهیل در اخذ مجوزها 

و امکان ایجاد تسهیلات را به کار می گیرد.
کارکنان  و  کارگران  مسکن  تامین  برای  همچنین  مالکی 

بخش صنعت در دیگر استانها نیز اعلام آمادگی کرد.

وزیر صمت:

در تامین اتوبوس نیازمند خارجی ها نیستیم
وزیر صمت با بیان اینکه در تامین کشنده و اتوبوس نیازمند خارجی نیستیم، گفت: متاسفانه 

با دو بهانه تامین مالی و نیاز فوری، به سمت خارجی ها می روند.
عباس علی آبادی با اشاره به موضوع واردات اتوبوس و کشنده، گفت: امروز در تولید کشنده 
و اتوبوس نیازمند خارجی نیستیم بلکه نیازمند تأمین هزینه ها و زمان هستیم اما گاهی به 

بهانه تأمین مالی و گاهی به بهانه اینکه فوری نیاز داریم، واردات صورت می گیرد.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه چگونه باید جلوی بهانه جویی ها را گرفت، تاکید کرد: به 

هر حال هر بار به دنبال بهانه هستند تا راهی پیدا کنند و به منفعت برسند.
وزیر صمت ادامه داد: در حال حاضر یکی از بهانه های مهم این است که تأمین کنندگان 
خارجی مایل به تأمین مالی هستند، بنابراین ما باید این بهانه ها را از بین ببریم و روش هایی 
را برای تأمین مالی و مشارکت دادن مردم در این امر پیدا کنیم تا با این بهانه ها به سمت 
خارجی ها نرویم. علی آبادی عنوان کرد: یکی دیگر از بهانه ها این است که گاهی اعلام 
این  اگر  که  حالی  در  دارند؛  نیاز  فوری  به صورت  هم  آن  دستگاه  زیادی  تعداد  می کنند 
تولید محصول مذکور  به  تولیدکننده هم نسبت  بگوییم  تولیدکننده  به  قبل  از  را  موضوع 

اقدام می کند.
وی گفت: متأسفانه این مساله وجود دارد اما به هر حال ما به دنبال رفع آنها هستیم.



میهنآ ن00مار
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ورزش  شماره ۷۱۴۸0
دوشنبه
۱۷ اردیبهشت ۱۴0۳ 

فرهنگ  و  هواداری  فرهنگ  اصلاح  برای  است  معتقد  دانشگاه  استاد  یک 
فوتبال در ایران باید آموزش را در اولویت قرارداد چرا که استفاده از جریمه 

بدون آموزش تاثیری در بهبود رفتارهای پرخاشگرانه ندارد.
به گزارش خبرنگار مهر، ورزش فوتبال به دلیل محبوبیتی که در سراسر جهان 
و همچنین در ایران دارد بسیار مورد توجه است و این رشته ورزشی به دلیل 
پوشش رسانه ای گسترده و همچنین حضور تماشاگران و هواداران متعدد در 

ورزشگاه می تواند فرهنگ غالب کشور را منعکس کند.
فرهنگ فوتبال در کشور ما بازیگران مهمی دارد و چهره های مطرح ورزشی و 
بازیکنان شناخته شده ای که در تیم های بزرگ حضور دارند از جمله بازیگران 
ایفا  فوتبال کشور  تأثیرگذاری هستند که می توانند نقش مهمی در فرهنگ 
کنند.دکتر معصومه کلاته سیفری استاد دانشگاه و پژوهشگر حوزه فرهنگ و 
جامعه شناسی ورزش در گفت و گو با خبرنگار مهر، به بررسی مساله »فرهنگ 
ایران پرداخت و »آموزش« را مهم ترین  فوتبال« و »فرهنگ هواداری« در 
رکن در اصلاح ناهنجاری های موجود در فوتبال دانست بر این نکته تاکید 
بهبود رفتارهای حاکم  تنهایی نمی تواند نقش مؤثری در  به  کرد که جریمه 
در فوتبال ایران داشته باشد. دکتر معصومه کلاته سیفری در ابتدا به عواملی 
که می تواند به بروز خشونت در ورزشگاه منجر شود اشاره کرد و بر فراگیر 
بودن این امر در سراسر جهان تاکید کرد و گفت: مساله خشونت تماشاگران 
با شدت  همچنین  و  اروپایی  کشورهای  در  نیست  ایران  فوتبال  به  مختص 
هم  ایران  در  است.  مشاهده  قابل  جنوبی  آمریکای  کشورهای  در  بیشتری 
شاهدیم که برخی مسابقات که حساسیت زیادی دارد به خشونت منتهی شود. 
اجتماعی است که نسبت  این خشونت ها شامل خشونت کلامی، فیزیکی و 

به کسانی چون دیگر هواداران، داوران، بازیکنان یا عوامل برگزار کننده رخ 
می دهد. این خشونت ها که هر از گاهی در فوتبال اروپا و با شدت بیشتر در 
برای  تلاش  و  رقابت«  »اصل  دلیل  به  هستیم  آن  شاهد  جنوبی  آمریکای 

»برتری جویی« و »تعصبات« رخ می دهد.
که  هستند  ورزش  این  از  مهمی  بخش  هوادارها  گفت:  دانشگاه  استاد  این 
رنگ  وقتی  رقابت ها  این  اما  می شوند.  مسابقات  تنور  شدن  گرم تر  موجب 
می کند.  پیدا  افزایش  هم  می گیرد خشونت ها  خود  به  بیشتری  مالی  بوی  و 
برای نمونه در یک مسابقه بزرگی که در سراسر دنیا پخش می شود و شرط 
مسابقه  این  از  جزئی  هر  می گیرد  صورت  آن  روی  گسترده ای  بندی های 
اهمیت ویژه ای پیدا می کند و بر رفتار تماشاگران اثر می گذارد. به این ترتیب 
خشونت و حساسیت مسابقه ارتباط مستقیمی با هم دارند.وی ادامه داد: اگر 
و  است  تکثیر  قابل  نشود  کنترل  می دهد  رخ  سکوها  در  که  خشونت هایی 
می تواند به دیگر تماشاگران و حتی بازیکنان و مسؤولان مسابقه منتقل شود 
و در بدترین حالت، ممکن است به خانه و زندگی شخصی افراد هم تکثیر شود 
و چرخه ای از خشونت شکل بگیرد.وی گفت: از دلایل بروز این خشونت ها 
زمین،  داخل  درگیری های  شامل  که  کرد  ذکر  را  متعددی  عوامل  می توان 
فردی  است.  اجتماعی  فشارهای  یا  اقتصادی  فشارهای  برگزارکننده،  عوامل 
را  زیادی  نسبتاً  پول  و  ورزشگاه می آید  به  فراغت  اوقات  گذراندن  برای  که 
امکانات  که  می شود  مواجه  مساله  این  با  می کند  پرداخت  خرید  برای  هم 
خاصی چه از لحاظ رفاهی و چه از لحاظ بهداشتی در ورزشگاه برای او فراهم 
نشده است و اگر کیفیت بازی هم نتواند او را راضی کند پس با یک تجربه 
ناخوشایند و ناموفق روبرو شده است و همین مساله موجب می شود خشونت 

نمی توان بخش  و  ندارد  آغازین مشخصی  نقطه  بروز کند.خشونت هواداران 
مشخصی را عامل آن دانست و هر یک از عوامل بازی از جمله تماشاگران، 
داوران، بازیکنان، مربیان و عوامل بازی ممکن است با تصمیمات یا رفتار خود، 
خشونت را به دیگری منتقل کنند.دکتر کلاته سیفری ادامه داد: اما نباید این 
اشتباه را مرتکب شد که تصور کنیم خشونت تماشاگران در ورزشگاه ایجاد 
شده است. این خشونت در ورزشگاه فرصت بروز پیدا کرده است اما بخشی از 
خشونت جامعه است. این خشونت در جامعه وجود داشته است و در ورزشگاه 
فرصت بروز پیدا کرده است. اما مساله اینجاست که در جامعه کسی به دنبال 
کنکاش و جست و جوی خشونت نیست اما هنگامی که این خشونت از طریق 
دریچه تلویزیون مشاهده می شود گمان بر این است که ورزشگاه محل رویش 
خشونت بوده است. فرهنگ هواداری جزئی از فرهنگ جامعه است و خشونتی 
که در ورزشگاه رخ می دهد نمودی از خشونتی است که در جامعه وجود دارد.

اصلاح  برای  فرایندهایی  به کارگیری  لزوم  به  ادامه  در  دانشگاه  استاد  این 
فرهنگ حاکم بر فوتبال تاکید کرد و معتقد است اعمال جریمه هایی همچون 
اثر است و  یا جریمه نقدی بدون آموزش کاملًا بی  از مسابقه و  محرومیت 
جریمه  از  بیش  آموزش  است.  فوتبال  فدراسیون  برای  درآمدی  منبع  صرفاً 
رفتار  بررسی  که  کرد  تاکید  مساله  این  بر  سیفری  کلاته  دارد.دکتر  اهمیت 
تک تک تماشاگران ممکن نیست اما از آنجا که خشونت یک چرخه است و 
بازیکنان و چهره های مطرح در این فرایند هم اثرگذار و هم اثرپذیر هستند 
باید به لحاظ فرهنگی مورد توجه قرار بگیرند. باید به بازیکنان آموزش داد 
تا در مواقعی که تحت فشار قرار می گیرند رفتارهای زشت یا خشونت آمیز از 

خود به نمایش نگذارند.

فرهنگ هواداری در فوتبال ایران؛

ریشه یابی خشونت های فیزیکی و کلامی

دارنده نقره اسکیت بازی های آسیایی:

حاشیه های سال گذشته انگیزه ام را 
افزایش داد

 مدیرعامل باشگاه شهدای رزکان البرز :

آمادگی تیم هندبال بانوان
شهدای رزکان البرز برای حضور در لیگ برتر

منفعت طلب ها »ول کن« نیستند؛

اقدام عجیب خودی ها
 علیه ژیمناستیک

بانوی نقره ای اسکیت فری استایل در بازی های آسیایی گفت: با قهرمانی و رکوردشکنی در رقابت های 
در مسابقات  قهرمانی  برای  را  انگیزه ام  و  بود  با چه هدفی  قبل  دادم حاشیه های سال  نشان  امسال 

افزایش داد.
این  در  داشت:  اظهار  فری استایل،  اسکیت  ملی  تیم  انتخابی  رقابت های  خصوص  در  احمدی  ترانه 
مسابقات علاوه بر ارتقای رکورد تایم تریل موفق شدم مقام نخست را هم کسب کنم و یک بار دیگر 

ثابت کنم با شایستگی لباس مقدس تیم ملی را بر تن کرده ام.
نجف آباد  شهر  میزبانی  به  شرایطی  در  فری استایل  اسکیت  آزاد  دستجات  مسابقات  داد:  ادامه  وی 
اصفهان و در شاخه های بتل و اسپیداسلالوم برگزار شد که موفق شدم با زمان ۴.21۷ ثانیه رکورد 

این ماده را ارتقا دهم. سطح مسابقات از نظر کیفی بسیار خوب بود و رقبای قدرتمندی آمده بودند.
دارنده مدال نقره  بازی های آسیایی، یادآور شد: یکی از رقبای من رومینا سالک است که سال گذشته 
و در قهرمانی جهان موفق به کسب مدال طلا شد. در این مسابقه هم رقابت سختی با هم داشتیم که 

به لطف خدا به مقام اول رسیدم و رومینا نیز در جایگاه دوم ایستاد.
احمدی در مورد حاشیه هایی که سال قبل ایجاد شده بود گفت: سال گذشته ورزشکاری از استان البرز با 
بیان اینکه بهتر از سایر نفرات است و باید به جای من به مسابقات اعزام می شد صحبت هایی را مطرح 
کرد، او در این مسابقات هم حضور داشت و سوم شد و یک بار دیگر ثابت کردم مسائل سال قبل تنها 

حاشیه سازی بوده و این حرف ها انگیزه ام را بیشتر کرد.
وی تصریح کرد: با قدرت به کارم ادامه می دهم تا برای مسابقاتی که در پیش است آماده شوم، شهریور 
ماه باید در ایتالیا و در رقابت های المپیک اسکیت به میدان بروم، بعد از آن بازی های آسیایی داخل 
سالن را در مهرماه پیش رو داریم و سپس باید در رقابت های نوروزگاه شرکت کنم که خرداد 1۴۰۳ 
اینکه سال قبل در  به  با توجه  را هم اضافه کنید و  این مسابقات رقابت های جهانی  به  بود.  خواهد 

بازی های آسیایی نقره  گرفتم، امسال تمام تلاشم را می کنم تا به مدال طلا دست پیدا کنم.
نفر نخست اسکیت فری استایل بانوان ایران با تاکید بر اینکه در هفته جاری قرار است پاداش بازی های 
آسیایی طی مراسمی پرداخت شود، گفت: از این پاداش برای موفقیت در مسابقات آتی استفاده خواهم 

کرد تا همچنان بتوانم برای کشورم کسب افتخار کنم و مسیر قهرمانی را ادامه دهم.

 مدیرعامل باشگاه شهدای رزکان البرز با اشاره به توانمندی و موفقیت های تیم هندبال 
بانوان این باشگاه از آمادگی آن برای حضور پرقدرت در لیگ برتر کشور خبر داد.

حمید کریمی با بیان اینکه سرمایه گذاری در رشته هندبال و تربیت نسل جدید ورزشی 
در باشگاه شهدای رزکان اظهار کرد: به تیم هندبال بانوان شهدای رزکان البرز بسیار 

خوشبین هستیم و امسال پرقدرت تر در لیگ برتر حاضر خواهد شد.
وی ادامه داد: هندبال البرز به خصوص در رشته بانوان امسال رشد بسیار زیادی داشته 

است و نباید اجازه بدهیم که استعدادهای این استان به دیگر استان ها کوچ کنند.
در  ها  رشته  پرافتخارترین  از  یکی  البرز  رزکان  هندبال شهدای  اینکه  بیان  با  کریمی 
البرز است، ابراز امیدواری کرد 2 تیم هندبال بانوان و مردان این باشگاه راهی مسابقات 

آسیایی شوند.

در حالی که مهدی الفتی برای اولین بار موفق به کسب سهمیه المپیک شده است برخی از افراد 
منفعت طلب در داخل ایران نسبت به این موضوع اعتراض کردند.

به گزارش خبرنگار مهر، طبق اعلام سایت فدراسیون جهانی ژیمناستیک، مهدی الفتی، ملی پوش 
ژیمناستیک ایران توانست با قرار گرفتن در رده دوم رنکینگ مسابقات کسب سهمیه، به المپیک 

پاریس راه پیدا کند.
این اتفاق برای اولین بار در ژیمناستیک ایران رخ می دهد. الفتی با کسب ۶2 امتیاز موفق شد 
حضور در المپیک پاریس را برای خود قطعی کند. ملاک فدراسیون جهانی برای کسب سهمیه، 
مجموع امتیازهای چهار جام جهانی است که مهدی الفتی در مسابقات جام جهانی مصر، قطر، 
آلمان و باکو که جزو مسابقات کسب سهمیه المپیک بود نتایج خوبی به دست آورد. او حتی در 
مسابقات جام جهانی آلمان که گزینشی المپیک محسوب می شد موفق به کسب مدال نقره شد.

ایرانی در ۶۰ سال گذشته است که توانسته سهمیه حضور  اولین ژیمناست  الفتی  در حالی که 
در المپیک را به دست بیاورد، برخی افراد از داخل ایران نسبت به کسب سهمیه الفتی از سوی 
فدراسیون جهانی اعتراض کردند و نکته عجیب تر اینکه به برخی کشورها هم ایمیل زدند که 

نسبت به این موضوع اعتراض کنند!
این  اوج  در  و  بود  روبه رو  زیادی  مدیریتی  با حواشی  اخیر  این چند سال  در  ایران  ژیمناستیک 
حواشی و بلاتکلیفی ها، این رشته ورزشی توانست بعد از ۸۰ سال در بازی های آسیایی به مدال 

نقره برسد که البته این مدال تاریخی توسط مهدی الفتی کسب شد.
همچنین این ورزشکار برای اولین بار در تاریخ رشته ژیمناستیک توانسته به سهمیه المپیک برسد 
اما برخی افراد حتی این موضوع را هم دست مایه منفعت طلبی خود می کنند و با ارسال ایمیل 
به کشورهای مختلف خواهان اعتراض به سهمیه به دست آمده ایران در المپیک پاریس هستند. 
این در حالی است که فدراسیون جهانی ژیمناستیک پس از کسب سهمیه الفتی این موضوع را 
در رشته های  تاکنون ۳2 سهمیه  ایران  ورزشی  تبریک گفت.کاروان  ژیمناستیک  فدراسیون  به 

مختلف کسب کرده است.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۶۸

شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴۰۳ 

تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران در شرایطی با اقتدار عنوان قهرمانی 
آسیا را به خود اختصاص دادند که انتظار می رود تا چند ماه دیگر این درخشش 

در بازی های المپیک تکرار شود.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی کشتی فرنگی امسال هم در مسابقات آسیایی 
برای  شرایطی  در  قهرمانی  این  کرد.  تکرار  را  گذشته  سال  قهرمانی  عنوان 
فرنگی کاران ایران رقم خورد که ۱۰۰ روز دیگر تا المپیک پاریس زمان باقی 
مانده و فرنگی کاران در مسابقات آسیایی و گزینشی المپیک پیش رو تلاش 

می کنند با ترکیب کامل و کسب ۶ سهمیه راهی پاریس شوند.
تیم ملی کشتی فرنگی تاکنون در اوزان ۶۰، ۶۷، ۹۷ و ۱۳۰ کیلوگرم کسب 
سهمیه کرده و این مسابقات هم میدان محک خوبی برای سایر کشتی گیران 

در این فاصله کوتاه تا المپیک بود.
شاگردان رنگرز در مسابقات قهرمانی آسیا با ترکیبی از کشتی گیران باتجربه و 
جوان در این میدان آسیایی حضور پیدا کردند. نفراتی چون هادی ساروی، امین 
ایران  المپیک را کسب کردند هم حضور داشتند. تیمی  میرزازاده که سهمیه 
مقتدرانه و با کسب ۲۰۰ امتیاز به عنوان قهرمانی رسید و تیم های قرقیزستان 

با ۱۴۴ امتیاز و ژاپن با ۱۴۲ امتیاز دوم و سوم شدند.
در وزن ۵۵ کیلوگرم که البته وزن غیر المپیکی است، پویا دادمرز به این میدان 
به مدال طلا  اعزام شد. دادمرز در مسابقات قهرمانی آسیایی ۲۰۲۳  آسیایی 
رسیده بود و در این مسابقات سهم او مدال نقره شد. او در مرحله فینال با ضربه 

فنی مغلوب حریفی از کره شمالی شد.
در وزن ۶۰ کیلوگرم که سهمیه المپیک پاریس آن توسط مهدی محسن نژاد 
در مسابقات جهانی کسب شده بود، امیررضا ده بزرگی اعزام شد. امیررضا در 
برای  و  بود  کرده  زیادی کسب  قهرمانی  عنوان های  جوانان  و  نوجوانان  رده 

اولین بار میدان آسیایی را در رده بزرگسالان تجربه می کرد. او موفق شد در 
برای  بزرگی  ده  به  فنی  کادر  اعتماد  برسد.  برنز  مدال  به  آسیایی  میدان  این 
آینده  در  می توانند  و  بود  مسابقات  این  ویژه  اتفاق  آسیایی  میدان  در  حضور 
کنند.  باز  ویژه ای  حساب  کشتی گیر  این  روی  سخت  المپیکی  وزن  این  در 
ده بزرگی در رده نوجوانان ۲ طلای آسیا داشت و این اولین مدال او در رده 

بزرگسالان است.
در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی در شرایطی به مدال برنز این مسابقات 
رسید که سال گذشته محمدی در این وزن به مدال طلای آسیایی رسیده بود. 
طبیعتاً با توجه به تغییر رنگ مدال این کشتی گیر او در این مسابقات در حد 
انتظار ظاهر نشد و به گفته اهالی کشتی باید در مدیریت زمان خود در کشتی 
کشتی  دقیقه  سه  کشتی  کارشناسان  گفته  به  واقع  در  کنند.  بیشتری  دقت 
محمدی با سه دقیقه دوم او متفاوت بود و یک کشتی گیر نباید نوسانات زیادی 
داشته باشد.در وزن ۶۷ کیلوگرم سعید اسماعیلی موفق به کسب مدال طلای 
مسابقات آسیایی شد. اسماعیلی مدال های طلای نوجوانان و جوانان جهان را 
در کارنامه خود دارد و با توجه به میدان المپیک و کسب مدال طلای او در 
این آسیا حالا یک رقیب جدی برای محمدرضا گرایی محسوب می شود. اهالی 
کشتی معتقد بودند در صورتیکه اسماعیلی در مسابقات آسیایی به مدال طلا 
برسد قطعاً رقابت حساس بین او و محمدرضا گرایی را برای حضور در المپیک 
پاریس به صورت مبارزه رو در رو یا حضور در تورنمنت خارجی باید برگزار شود. 
حالا پس از کسب عنوان طلایی آسیا از سوی اسماعیلی در این مسابقات باید 
دید کادر فنی برای حضور در المپیکی بین او و گرایی چه تدبیری می اندیشد و 
آیا حاضر به برگزاری انتخابی رودر رو یا اعزام به یک تورنمنت خارجی است یا 
اینکه به خاطر تجربه بالای گرایی، چشمش را روی این پدیده کشتی فرنگی 

می بندد؟! در اوزان ۷۲ کیلوگرم محمدرضا رستمی به مدال نقره این مسابقات 
رسید، رستمی طلای جوانان آسیا ۲۰۱۹ و مدال نقره و برنز نوجوانان آسیا و 
همچنین طلای کشورهای اسلامی را در کارنامه خود دارد. رستمی در دیدار 
مغلوب  نتیجه  با  پایان  در  و  رفت  ژاپن  از  هارادا«  »شینگو  مصاف  به  فینال 
حریف خود شد. شکست رستمی برابر حریف ژاپنی او هم می تواند یک زنگ 
خطر برای این وزن باشد.در وزن ۷۷ کیلوگرم امیر عبدی تنها کشتی گیر این 
مسابقات بود که نتوانست مدال آوری کند و در جایگاه پنجم قرار گرفت. عبدی 
در مسابقات انتخابی کشور در یک کشتی جنجالی پیروز شد، او در مسابقات 
قهرمانی آسیا هم انتظارات را برآورده نکرد. البته به گفته اهالی کشتی طبیعی 
است که عبدی این نتیجه را به دست بیاورد چون او هنوز جوان است و راه 
زیادی پیش رو دارد. در وزن ۷۷ کیلوگرم کشتی فرنگی موفق به کسب سهمیه 
المپیک نشده است و وضعیت خوبی هم ندارد. در این وزن امین کاویانی نژاد، 
رسیدن  برای  باید  که  هستند  کشتی گیری  سه  گرایی  محمدعلی  و  مختاری 
به دوبنده تیم ملی در میدان المپیک تلاش کنند. البته که محمدعلی گرایی 
کاپیتان تیم ملی یکی از امیدهای ایران برای کسب سهمیه المپیک است. پس 
از اتفاقاتی که برای گرایی در جریان مسابقات جهانی در مبارزه برادرش افتاد 
و منجر به محرومیت او شد، با رایزنی فدراسیون این محرومیت لغو شد و از 

فروردین ماه گرایی تمریناتش را شروع کرده است.
او  این مسابقات رسید.  نقره  به مدال  در وزن ۸۲ کیلوگرم رسول گرمسیری 
آسیا  نوجوانان  مدال طلای  و همچنین  آسیا ۲۰۲۲  بزرگسالان  مدال طلای 
۲۰۱۰ را در کارنامه خود دارد. او در مرحله فینال با »تایزو یوشیدا« از ژاپن 
سرشاخ شد و با نتیجه ۹ بر صفر مغلوب حریف خود شد و به مدال نقره رسید.

ان دادن به گرمسیری یکی از اتفاقات ویژه این رقابت ها بود.

کشتی ایران چگونه »آقای« آسیا شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260331010006665 شماره  رای  برابر   
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر محمدی فرزند مقصود بشماره شناسنامه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  )آوج(  قزوین  از  صادره    662
94/79 مترمربع از پلاک 4538 فرعی از 163 اصلی واقع در شهرک وحدت- خیابان شمس 
غربی- کوچه چهادره معصوم- بن بست اول یک عدد مانده به آخر سمت راست، خریداری 
از مالک  رسمی احمد خاکی فیروز محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2448
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140360331011000160 مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای پیمان یویدی دیلم بشناسنامه شماره 1۷413۵6۹11 صادره 
از اهواز فرزند غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت 1۵4 متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای محمد محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :16۹۷640

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1403603310110001۵۹ مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرخنده فرخی پور بشناسنامه شماره ۹۵22 صادره از اهواز 
فرزند حمید در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 1۵4 
متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد 
محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی تایید مینماید. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی :16۹۷618

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  اول موضوع قانون  برابر رای شماره 140260331010004912هیات 
فردیس  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  خانم طیبه ملکی  فرزند حسین   بشماره شناسنامه 202 
صادره  ازکن در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 106/25متر مربع از 
پلاک 2062 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس گلستان 11 خیابان شیخ عطار پلاک 13250 
طبقه همکف خریداری از مالکین  رسمی سید محمد رضا میرفخرائی  محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.2443
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

 رئیس فدراسیون کشتی :

در گزینشی المپیک حریفان را 
دست کم نگیرید

اوسمار ویه را:

برد عالی برای پرسپولیس
 به دست آمد

مالک باشگاه تراکتور :

سرمربی بعدی تراکتور خارجی 
خواهد بود

 رئیس فدراسیون کشتی خطاب به ملی پوشان اعزامی این رشته به گزینشی المپیک پاریس، گفت: به 
داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را در مسابقات گزینشی دست کم نگیرید.

به گزارش ایرنا، علیرضا دبیر که با توجه به لغو پروازها، سفرش به قرقیزستان به تعویق افتاده است، در 
تماس تصویری، صحبت هایی را با ۳ آزادکار و ۲ فرنگی کار شرکت کننده در رقابت های گزینشی المپیک 

در قرقیزستان انجام داد.
رئیس فدراسیون کشتی خطاب به نمایندگان کشورمان گفت: اگر به دنبال کسب مدال در المپیک هستید، 
پس کسب سهمیه باید برایتان راحت تر باشد. هرکدام شما یک سردار برای ایران و نماینده ۸۵ میلیون 
مردم عزیز کشورمان هستید و نگاه مردم به افتخارآفرینی شما در این مسابقات است. ما با دعای خیر 
مردم و تشویق آن ها روحیه می گیریم و شما هم باید با بالا بردن پرچم ایران اسلامی به مردم روحیه 
دهید و آن ها را خوشحال کنید. دبیر گفت: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتید، هیچ کشتی گیری به 
مانند شما تمرین و کار نکرده است. به داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را نیز دست کم نگیرید. 

کادر فنی برای شما زحمات فراوانی کشیده است.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با ابراز رضایت از عملکرد تیمش در دیدار برابر صنعت نفت 
و پیروزی پرگلی که کسب کرده است، گفت: بازیکنانم در این دیدار واقعا عالی کار کردند و 

از آنها رضایت دارم.
به گزارش خبرنگار مهر، دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و صنعت نفت آبادان در ورزشگاه 
تختی آبادان برگزار شد که با پیروزی ۳ بر صفر میهمان سرخپوش همراه بود. دانیال اسماعیلی 
فر )۷(، عیسی آل کثیر )۶۶( و محمدحسین کنعانی زادگان )۷۱( برای پرسپولیس گلزنی کردند.
اوسمار ویه را پس از این پیروزی در نشست خبری گفت: همه می دانند که بازی کردن در 
با سه گل پیروز می شود و  با این حال وقتی تیمی  آبادان چقدر برای تیم ها سخت است. 
گلی نمی خورد یعنی نتیجه عالی کسب کرده است. بازیکنانم عملکرد خوبی داشتند و واقعا 

از آنها رضایت دارم.
سرمربی سرخپوشان با ابراز خرسندی از صعود تیمش به صدر جدول گفت: ما باید دیدار برابر 
صنعت نفت را با پیروزی به پایان می رساندیم که کارمان را انجام دادیم اما باید بپذیریم که 

یک بازی بیشتر از رقیب انجام داده ایم و باید منتظر باشیم.
ویه را در خصوص مصدومیت عالیشاه نیز گفت: امید بازیکن خیلی مهمی برای ماست، خصوصاً 

در این زمان. امیدوارم مصدومیت دشواری نباشد ولی باید منتظر جواب MRI باشیم.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص اینکه آیا پرسپولیس درخواستی برای استفاده از 
VAR در بازی های باقی مانده داشته است؟ گفت: VAR یک روش خوب در فوتبال است و 
کمک می کند ولی من از تصمیم باشگاه خبر ندارم و هر تصمیمی بگیرند از آن تبعیت می کنیم.
اوسمار در مورد دیدارهای سختی که پرسپولیس در ادامه لیگ و جام حذفی دارد گفت: همه 
بازی ها برای ما مهم هستند. جام حذفی هم خیلی مهم است، چون با یک بازی ۹۰ دقیقه ای 

می توانیم به مرحله بعد برویم و به همین خاطر با تمام بازیکنان در زمین حاضر می شویم.

خارجی  تبریز،  تراکتور  بعدی  تیم، گفت: سرمربی  این  بازیکنان  در جمع  تراکتور  باشگاه  مالک 
خواهد بود و مذاکرات با گزینه های مد نظر در حال انجام است.

تراکتور  تمرین  از  پیش  زنوزی  محمدرضا  تبریز،  تراکتور  باشگاه  از  نقل  به  و  ایرنا  گزارش  به 
و مشکلات  بودم  بیماری همسرم  درگیر  اخیر  ماه  دو  در  کرد:  اظهار  تیم،  بازیکنان  در جمع  و 
کادر  بازیکنان،  تمامی  از  نداشتم.  متاسفانه حضور  داشت که  در مجموعه وجود  و کاستی هایی 
باشگاه که در  اعضای هیات مدیره، رسانه و کارکنان  باشگاه،  تیم، مدیریت  اعضای  فنی، سایر 
با  ابراز همدردی  برای  می کنم. شما  تشکر  بودند،  فرزندانم  و  من  کنار  در  مراسم های همسرم 
پیراهن مشکی بازی کردید که اقدام باارزشی است. هواداران در تهران و قزوین نیز تنهایمان 
نگذاشته بودند. از مالک، مدیریت و هواداران تیم خوب شمس آذر نیز تشکر می کنم که استقبال 
خوبی از تراکتور و هوادارانش داشتند و با بنده اظهار همدردی کرده و در این غم بزرگ، تنهایمان 
بازی  سه  در  خوب  نتایج  کسب  با  می توانستیم  اینکه  بیان  با  تراکتور  باشگاه  نگذاشتند.مالک 
اخیر به صدر جدول برسیم، تاکید کرد: یکسری اتفاقات رخ داد که باعث شد نتایج آن طور که 
می خواستیم رقم نخورد. شما تمام تلاش تان را انجام دادید و گاه با یک اشتباه، برد به مساوی و 
باخت تبدیل می شود. فوتبال همین است. برخی روزها هم خوب بازی نمی کنیم ولی اشتباه رقباء 
باعث می شود که دست پُر از زمین خارج شویم.او با تاکید بر اینکه تراکتور در دیدار با سپاهان 
استحقاق کسب سه امتیاز را داشت، گفت: متاسفانه موقعیت هایمان تبدیل به گل نشد. فوتبال در 
دنیا یک پدیده عجیب و بی نظیری است که این همه جمعیت را به استادیوم می کشاند. شیرینی 
فوتبال همین بوده و شما بهترین بازی را انجام می دهید ولی برنده نمی شوید. فاصله مان با صدر 
زیاد شده، ولی باز هم نمی توان گفت چه تیمی قهرمان است. ناامید نیستیم و هنوز شانس داریم. 
خیلی چیزها در فوتبال تاثیرگذار بوده و می تواند نتایج را تغییر دهد. ۲۱ امتیاز دست نخورده و جام 

حذفی باقی مانده و باید با تمام قوا در ادامه مسابقات حاضر شویم.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۶۸

شنبه
یکم اردیبهشت ۱۴۰۳ 

تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی ایران در شرایطی با اقتدار عنوان قهرمانی 
آسیا را به خود اختصاص دادند که انتظار می رود تا چند ماه دیگر این درخشش 

در بازی های المپیک تکرار شود.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی کشتی فرنگی امسال هم در مسابقات آسیایی 
برای  شرایطی  در  قهرمانی  این  کرد.  تکرار  را  گذشته  سال  قهرمانی  عنوان 
فرنگی کاران ایران رقم خورد که ۱۰۰ روز دیگر تا المپیک پاریس زمان باقی 
مانده و فرنگی کاران در مسابقات آسیایی و گزینشی المپیک پیش رو تلاش 

می کنند با ترکیب کامل و کسب ۶ سهمیه راهی پاریس شوند.
تیم ملی کشتی فرنگی تاکنون در اوزان ۶۰، ۶۷، ۹۷ و ۱۳۰ کیلوگرم کسب 
سهمیه کرده و این مسابقات هم میدان محک خوبی برای سایر کشتی گیران 

در این فاصله کوتاه تا المپیک بود.
شاگردان رنگرز در مسابقات قهرمانی آسیا با ترکیبی از کشتی گیران باتجربه و 
جوان در این میدان آسیایی حضور پیدا کردند. نفراتی چون هادی ساروی، امین 
ایران  المپیک را کسب کردند هم حضور داشتند. تیمی  میرزازاده که سهمیه 
مقتدرانه و با کسب ۲۰۰ امتیاز به عنوان قهرمانی رسید و تیم های قرقیزستان 

با ۱۴۴ امتیاز و ژاپن با ۱۴۲ امتیاز دوم و سوم شدند.
در وزن ۵۵ کیلوگرم که البته وزن غیر المپیکی است، پویا دادمرز به این میدان 
به مدال طلا  اعزام شد. دادمرز در مسابقات قهرمانی آسیایی ۲۰۲۳  آسیایی 
رسیده بود و در این مسابقات سهم او مدال نقره شد. او در مرحله فینال با ضربه 

فنی مغلوب حریفی از کره شمالی شد.
در وزن ۶۰ کیلوگرم که سهمیه المپیک پاریس آن توسط مهدی محسن نژاد 
در مسابقات جهانی کسب شده بود، امیررضا ده بزرگی اعزام شد. امیررضا در 
برای  و  بود  کرده  زیادی کسب  قهرمانی  عنوان های  جوانان  و  نوجوانان  رده 

اولین بار میدان آسیایی را در رده بزرگسالان تجربه می کرد. او موفق شد در 
برای  بزرگی  ده  به  فنی  کادر  اعتماد  برسد.  برنز  مدال  به  آسیایی  میدان  این 
آینده  در  می توانند  و  بود  مسابقات  این  ویژه  اتفاق  آسیایی  میدان  در  حضور 
کنند.  باز  ویژه ای  حساب  کشتی گیر  این  روی  سخت  المپیکی  وزن  این  در 
ده بزرگی در رده نوجوانان ۲ طلای آسیا داشت و این اولین مدال او در رده 

بزرگسالان است.
در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی در شرایطی به مدال برنز این مسابقات 
رسید که سال گذشته محمدی در این وزن به مدال طلای آسیایی رسیده بود. 
طبیعتاً با توجه به تغییر رنگ مدال این کشتی گیر او در این مسابقات در حد 
انتظار ظاهر نشد و به گفته اهالی کشتی باید در مدیریت زمان خود در کشتی 
کشتی  دقیقه  سه  کشتی  کارشناسان  گفته  به  واقع  در  کنند.  بیشتری  دقت 
محمدی با سه دقیقه دوم او متفاوت بود و یک کشتی گیر نباید نوسانات زیادی 
داشته باشد.در وزن ۶۷ کیلوگرم سعید اسماعیلی موفق به کسب مدال طلای 
مسابقات آسیایی شد. اسماعیلی مدال های طلای نوجوانان و جوانان جهان را 
در کارنامه خود دارد و با توجه به میدان المپیک و کسب مدال طلای او در 
این آسیا حالا یک رقیب جدی برای محمدرضا گرایی محسوب می شود. اهالی 
کشتی معتقد بودند در صورتیکه اسماعیلی در مسابقات آسیایی به مدال طلا 
برسد قطعاً رقابت حساس بین او و محمدرضا گرایی را برای حضور در المپیک 
پاریس به صورت مبارزه رو در رو یا حضور در تورنمنت خارجی باید برگزار شود. 
حالا پس از کسب عنوان طلایی آسیا از سوی اسماعیلی در این مسابقات باید 
دید کادر فنی برای حضور در المپیکی بین او و گرایی چه تدبیری می اندیشد و 
آیا حاضر به برگزاری انتخابی رودر رو یا اعزام به یک تورنمنت خارجی است یا 
اینکه به خاطر تجربه بالای گرایی، چشمش را روی این پدیده کشتی فرنگی 

می بندد؟! در اوزان ۷۲ کیلوگرم محمدرضا رستمی به مدال نقره این مسابقات 
رسید، رستمی طلای جوانان آسیا ۲۰۱۹ و مدال نقره و برنز نوجوانان آسیا و 
همچنین طلای کشورهای اسلامی را در کارنامه خود دارد. رستمی در دیدار 
مغلوب  نتیجه  با  پایان  در  و  رفت  ژاپن  از  هارادا«  »شینگو  مصاف  به  فینال 
حریف خود شد. شکست رستمی برابر حریف ژاپنی او هم می تواند یک زنگ 
خطر برای این وزن باشد.در وزن ۷۷ کیلوگرم امیر عبدی تنها کشتی گیر این 
مسابقات بود که نتوانست مدال آوری کند و در جایگاه پنجم قرار گرفت. عبدی 
در مسابقات انتخابی کشور در یک کشتی جنجالی پیروز شد، او در مسابقات 
قهرمانی آسیا هم انتظارات را برآورده نکرد. البته به گفته اهالی کشتی طبیعی 
است که عبدی این نتیجه را به دست بیاورد چون او هنوز جوان است و راه 
زیادی پیش رو دارد. در وزن ۷۷ کیلوگرم کشتی فرنگی موفق به کسب سهمیه 
المپیک نشده است و وضعیت خوبی هم ندارد. در این وزن امین کاویانی نژاد، 
رسیدن  برای  باید  که  هستند  کشتی گیری  سه  گرایی  محمدعلی  و  مختاری 
به دوبنده تیم ملی در میدان المپیک تلاش کنند. البته که محمدعلی گرایی 
کاپیتان تیم ملی یکی از امیدهای ایران برای کسب سهمیه المپیک است. پس 
از اتفاقاتی که برای گرایی در جریان مسابقات جهانی در مبارزه برادرش افتاد 
و منجر به محرومیت او شد، با رایزنی فدراسیون این محرومیت لغو شد و از 

فروردین ماه گرایی تمریناتش را شروع کرده است.
او  این مسابقات رسید.  نقره  به مدال  در وزن ۸۲ کیلوگرم رسول گرمسیری 
آسیا  نوجوانان  مدال طلای  و همچنین  آسیا ۲۰۲۲  بزرگسالان  مدال طلای 
۲۰۱۰ را در کارنامه خود دارد. او در مرحله فینال با »تایزو یوشیدا« از ژاپن 
سرشاخ شد و با نتیجه ۹ بر صفر مغلوب حریف خود شد و به مدال نقره رسید.

ان دادن به گرمسیری یکی از اتفاقات ویژه این رقابت ها بود.

کشتی ایران چگونه »آقای« آسیا شد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260331010006665 شماره  رای  برابر   
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر محمدی فرزند مقصود بشماره شناسنامه 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  )آوج(  قزوین  از  صادره    662
94/79 مترمربع از پلاک 4538 فرعی از 163 اصلی واقع در شهرک وحدت- خیابان شمس 
غربی- کوچه چهادره معصوم- بن بست اول یک عدد مانده به آخر سمت راست، خریداری 
از مالک  رسمی احمد خاکی فیروز محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2448
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140360331011000160 مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای پیمان یویدی دیلم بشناسنامه شماره 1۷413۵6۹11 صادره 
از اهواز فرزند غلامرضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت 1۵4 متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای محمد محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی 
تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷

حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
شناسه آگهی :16۹۷640

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 1403603310110001۵۹ مورخ 1403/01/21 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فرخنده فرخی پور بشناسنامه شماره ۹۵22 صادره از اهواز 
فرزند حمید در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 1۵4 
متر مربع مفروز از پلاک شماره 4۵4 فرعی از 1۷0 اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد 
محمدی و خانم فاطمه برزگری و با مالکیت مالک اولیه آقای رحمت اله ناصرخاکی تایید مینماید. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود درصورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/1۷
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی :16۹۷618

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  اول موضوع قانون  برابر رای شماره 140260331010004912هیات 
فردیس  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  خانم طیبه ملکی  فرزند حسین   بشماره شناسنامه 202 
صادره  ازکن در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 106/25متر مربع از 
پلاک 2062 فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس گلستان 11 خیابان شیخ عطار پلاک 13250 
طبقه همکف خریداری از مالکین  رسمی سید محمد رضا میرفخرائی  محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.2443
 تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/02/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/02/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

 رئیس فدراسیون کشتی :

در گزینشی المپیک حریفان را 
دست کم نگیرید

اوسمار ویه را:

برد عالی برای پرسپولیس
 به دست آمد

مالک باشگاه تراکتور :

سرمربی بعدی تراکتور خارجی 
خواهد بود

 رئیس فدراسیون کشتی خطاب به ملی پوشان اعزامی این رشته به گزینشی المپیک پاریس، گفت: به 
داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را در مسابقات گزینشی دست کم نگیرید.

به گزارش ایرنا، علیرضا دبیر که با توجه به لغو پروازها، سفرش به قرقیزستان به تعویق افتاده است، در 
تماس تصویری، صحبت هایی را با ۳ آزادکار و ۲ فرنگی کار شرکت کننده در رقابت های گزینشی المپیک 

در قرقیزستان انجام داد.
رئیس فدراسیون کشتی خطاب به نمایندگان کشورمان گفت: اگر به دنبال کسب مدال در المپیک هستید، 
پس کسب سهمیه باید برایتان راحت تر باشد. هرکدام شما یک سردار برای ایران و نماینده ۸۵ میلیون 
مردم عزیز کشورمان هستید و نگاه مردم به افتخارآفرینی شما در این مسابقات است. ما با دعای خیر 
مردم و تشویق آن ها روحیه می گیریم و شما هم باید با بالا بردن پرچم ایران اسلامی به مردم روحیه 
دهید و آن ها را خوشحال کنید. دبیر گفت: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتید، هیچ کشتی گیری به 
مانند شما تمرین و کار نکرده است. به داشته های خود اطمینان کنید و حریفان را نیز دست کم نگیرید. 

کادر فنی برای شما زحمات فراوانی کشیده است.

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با ابراز رضایت از عملکرد تیمش در دیدار برابر صنعت نفت 
و پیروزی پرگلی که کسب کرده است، گفت: بازیکنانم در این دیدار واقعا عالی کار کردند و 

از آنها رضایت دارم.
به گزارش خبرنگار مهر، دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و صنعت نفت آبادان در ورزشگاه 
تختی آبادان برگزار شد که با پیروزی ۳ بر صفر میهمان سرخپوش همراه بود. دانیال اسماعیلی 
فر )۷(، عیسی آل کثیر )۶۶( و محمدحسین کنعانی زادگان )۷۱( برای پرسپولیس گلزنی کردند.
اوسمار ویه را پس از این پیروزی در نشست خبری گفت: همه می دانند که بازی کردن در 
با سه گل پیروز می شود و  با این حال وقتی تیمی  آبادان چقدر برای تیم ها سخت است. 
گلی نمی خورد یعنی نتیجه عالی کسب کرده است. بازیکنانم عملکرد خوبی داشتند و واقعا 

از آنها رضایت دارم.
سرمربی سرخپوشان با ابراز خرسندی از صعود تیمش به صدر جدول گفت: ما باید دیدار برابر 
صنعت نفت را با پیروزی به پایان می رساندیم که کارمان را انجام دادیم اما باید بپذیریم که 

یک بازی بیشتر از رقیب انجام داده ایم و باید منتظر باشیم.
ویه را در خصوص مصدومیت عالیشاه نیز گفت: امید بازیکن خیلی مهمی برای ماست، خصوصاً 

در این زمان. امیدوارم مصدومیت دشواری نباشد ولی باید منتظر جواب MRI باشیم.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص اینکه آیا پرسپولیس درخواستی برای استفاده از 
VAR در بازی های باقی مانده داشته است؟ گفت: VAR یک روش خوب در فوتبال است و 
کمک می کند ولی من از تصمیم باشگاه خبر ندارم و هر تصمیمی بگیرند از آن تبعیت می کنیم.
اوسمار در مورد دیدارهای سختی که پرسپولیس در ادامه لیگ و جام حذفی دارد گفت: همه 
بازی ها برای ما مهم هستند. جام حذفی هم خیلی مهم است، چون با یک بازی ۹۰ دقیقه ای 

می توانیم به مرحله بعد برویم و به همین خاطر با تمام بازیکنان در زمین حاضر می شویم.

خارجی  تبریز،  تراکتور  بعدی  تیم، گفت: سرمربی  این  بازیکنان  در جمع  تراکتور  باشگاه  مالک 
خواهد بود و مذاکرات با گزینه های مد نظر در حال انجام است.

تراکتور  تمرین  از  پیش  زنوزی  محمدرضا  تبریز،  تراکتور  باشگاه  از  نقل  به  و  ایرنا  گزارش  به 
و مشکلات  بودم  بیماری همسرم  درگیر  اخیر  ماه  دو  در  کرد:  اظهار  تیم،  بازیکنان  در جمع  و 
کادر  بازیکنان،  تمامی  از  نداشتم.  متاسفانه حضور  داشت که  در مجموعه وجود  و کاستی هایی 
باشگاه که در  اعضای هیات مدیره، رسانه و کارکنان  باشگاه،  تیم، مدیریت  اعضای  فنی، سایر 
با  ابراز همدردی  برای  می کنم. شما  تشکر  بودند،  فرزندانم  و  من  کنار  در  مراسم های همسرم 
پیراهن مشکی بازی کردید که اقدام باارزشی است. هواداران در تهران و قزوین نیز تنهایمان 
نگذاشته بودند. از مالک، مدیریت و هواداران تیم خوب شمس آذر نیز تشکر می کنم که استقبال 
خوبی از تراکتور و هوادارانش داشتند و با بنده اظهار همدردی کرده و در این غم بزرگ، تنهایمان 
بازی  سه  در  خوب  نتایج  کسب  با  می توانستیم  اینکه  بیان  با  تراکتور  باشگاه  نگذاشتند.مالک 
اخیر به صدر جدول برسیم، تاکید کرد: یکسری اتفاقات رخ داد که باعث شد نتایج آن طور که 
می خواستیم رقم نخورد. شما تمام تلاش تان را انجام دادید و گاه با یک اشتباه، برد به مساوی و 
باخت تبدیل می شود. فوتبال همین است. برخی روزها هم خوب بازی نمی کنیم ولی اشتباه رقباء 
باعث می شود که دست پُر از زمین خارج شویم.او با تاکید بر اینکه تراکتور در دیدار با سپاهان 
استحقاق کسب سه امتیاز را داشت، گفت: متاسفانه موقعیت هایمان تبدیل به گل نشد. فوتبال در 
دنیا یک پدیده عجیب و بی نظیری است که این همه جمعیت را به استادیوم می کشاند. شیرینی 
فوتبال همین بوده و شما بهترین بازی را انجام می دهید ولی برنده نمی شوید. فاصله مان با صدر 
زیاد شده، ولی باز هم نمی توان گفت چه تیمی قهرمان است. ناامید نیستیم و هنوز شانس داریم. 
خیلی چیزها در فوتبال تاثیرگذار بوده و می تواند نتایج را تغییر دهد. ۲۱ امتیاز دست نخورده و جام 

حذفی باقی مانده و باید با تمام قوا در ادامه مسابقات حاضر شویم.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۶۹

یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴۰۳ 

مسابقات  در  کشورمان  پوشان  ملی  عملکرد  از  تمجید  با  کشتی  کارشناس 
باید  و  است  بالاتر  آسیا  از  ایران  فرنگی  آسیا گفت: »قد« کشتی  قهرمانی 

تلاش کنیم این روند در المپیک هم ادامه داشته باشد.
ملی کشتی  تیم  درباره عملکرد  مهر،  خبرنگار  با  در گفت وگو  اشکانی  علی 
فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: کسب عنوان قهرمانی کشتی فرنگی 
می کنم  فکر  تقریباً  بود،  پیش بینی  قابل  کاملًا  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
۱۵ بار است که تیم ملی کشتی فرنگی قهرمان آسیا شد و این بار هم این 
اتفاق رخ داد. قطعاً کسب عنوان قهرمانی نشان از عملکرد خوب تیم دارد 
اما مواردی هم در این مسابقات وجود داشت که اعضای کادر فنی باید به 

آن توجه کنند.
جوان  کشتی گیران  به خصوص  کشتی گیران  ایرادهایی  از  یکی  گفت:  وی 
به عنوان  بود.  به چشم خورد، عدم مدیریت زمان کشتی  این مسابقات  در 
مثال یک کشتی گیر در سه دقیقه اول خوب ظاهر شد اما در سه دقیقه دوم 
نتوانست طبق انتظارات ظاهر شود. برخی دیگر از کشتی گیران مثل علیزاده، 
ساروی و میرزازاده از قاره آسیا فراتر هستند و قابل پیش بینی بود که بتوانند 
از آسیا شده و فکر می کنم این  بلندتر  موفق شوند. قواره این کشتی گیران 

مسابقات برای آن ها حکم تدارکاتی داشت.
عنوان  مسابقات  این  جوان  کشتی گیران  مورد  در  فرنگی  کشتی  کارشناس 
کرد: امیررضا ده بزرگی در ۶۰ کیلوگرم برای نخستین بار در رده بزرگسالان 
در آسیا به میدان رفت و به نظرم اعتماد کادر فنی به این کشتی گیر بسیار 

به جا بود. او در یک وزن المپیکی محک خورد و قطعاً در سال های بعد بهتر 
ایران خواهد  از آینده داران کشتی  خواهد شد. او ۲۱ سال سن دارد و یکی 
شد. اوزان ۶۰ و ۷۷ کیلوگرم المپیکی هستند و کار کشتی گیران سخت است. 
وقتی یک کشتی گیر در وزن ۶۰ کیلوگرم قهرمان شود قطعاً در آینده قهرمان 
مدال  به  کیلوگرم  در وزن ۶۳  ایمان محمدی  جهان خواهد شد.وی گفت: 
را دست  بود. شاید حریفش  نوسان  با  او همراه  نظرم کشتی  به  رسید  برنز 
کم گرفت، اما به نظرم تغییر رنگ مدال او نسبت به سال گذشته و امسال 
موضوعی است که باید به آن توجه کند. هیچ کشتی گیری در هیچ مسابقه ای 
نباید حریف اش را دست کم بگیرد.اشکانی در مورد کسب مدال طلای سعید 
اسماعیلی در وزن ۶۷ کیلوگرم و رقابتش با گرایی برای حضور در المپیک 
کشتی گیر  دو  و  است  سخت  اوزان  از  هم  کیلوگرم   ۶۷ وزن  کرد:  عنوان 
آسیایی هم هنوز موفق به کسب سهمیه در این وزن نشدند. آن ها هم به این 
مسابقات آمده بودند تا خودشان را محک بزنند. به نظرم نیاز است برای کسی 
که قهرمان آسیا شده برنامه ریزی کنند. در کنار اسماعیلی قهرمان المپیک و 
جهان را داریم و بهتر است کادر فنی برای این دو نفر مسابقه رودررو یا اعزام 
ابتدای  به یک تورنمنت بین المللی در نظر بگیرد. نباید کشتی گیری که در 
راه قهرمانی است آسیب ببیند. او قطعاً در آینده حرف ها برای گفتن دارد و به 

نظرم باید به او میدان داد.
وی در مورد عملکرد سایر کشتی گیران خاطرنشان کرد: در وزن ۷۷ کیلوگرم 
داشته  او  از  زیادی  توقع  نباید  ما  نظرم  به  برسد،  مدال  به  نتوانست  عبدی 

برای  هنوز  داشت.  قدرتمندی  حریفان  که  است  او کشتی گیر جوان  باشیم. 
انتخاب شدن باید بیشتر تلاش کند و به پختگی برسد. سه کشتی گیری که 
به لحاظ فنی از عبدی بالاتر هستند در این وزن حضور دارند و به نظرم باید 
یک برنامه ریزی دقیق صورت بگیرد تا بتوانیم به این وزن به سهمیه برسیم. 
در این وزن مختاری را داریم که متأسفانه در مسابقات جام وهبی امره دچار 
حاشیه شد، اما به اعتقاد من نباید او را تنبیه کنیم چرا که مختاری به خاطر 
منافع شخصی دست به چنین اقدامی نزد. این سه کشتی گیر باید در مسابقات 

محک بخورند و بهترین تصمیم گرفته شود.
او  نقره شد.  مدال  به کسب  موفق  وزن ۷۲  در  رستمی هم  گفت:  اشکانی 
اگر  شاید  کرد،  کار  مستمر  خیلی  سال  چند  این  در  که  است  کشتی گیری 
هر کسی دیگری به جا او بود از ورزش قهرمانی دور می شد اما خوشبختانه 
او ادامه داد و ثمره آن را هم دید. به نظرم او با این شرایط عملکرد قابل 
قبولی داشت، البته یکی از ایرادهای او این است که فراموش می کند در چه 
میدانی کشتی می گیرد. به همین خاطر باید با تمرکز کار کند و خودباوری 

را در خودش تقویت کند.
از  او  از کسب مدال گرمسیری خیلی خوشحال شدم.  وی خاطرنشان کرد: 
کشتی گیران قدیمی است، در طی این سال ها نوسانات زیادی داشت به خاطر 
تغییر قوانین و مصدومیت جا ماند از روحیه خود را از دست نداد و ادامه داد. 
باید دیده شود. کشتی گیران دیگری هم مثل ساروی و  او  به نظرم تلاش 

میرزازاده به مسابقات وزن داده بودند و یک تنه همه را شکست دادند.

کارشناس کشتی :

»قد« کشتی ایران از آسیا بلندتر است

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۶ هیات اول / دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
 ۳ شناسنامه  بشماره  حسین  فرزند  غفاری  احمد  خانم  آقای/  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
با بنای احداثی به مساحت ۱۳۰.۲۵ متر مربع از پلاک ۱۹۱ فرعی از  صادره از در یک قطعه زمین 
۳۶۲ اصلی واقع در کرج محمد شهر - خیابان امیر کبیر - خیابان شهید رضایی پلاک ۱۷۲ منزل آقای 
غفاری خریداری از مالک رسمی آقای /خانم اسماعیل عابدینی رودهنی محرز گردیده است .لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم  و پس از اخذ از رسید ،ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷
مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۴ شماره  رای  برابر 
ناحیه دو تصرفات  ثبتی حوزه ثبت ملک کرج -  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم مصطفی غفاری فرزند حسین بشماره شناسنامه ۲۰۹۴۱ صادره از 
کرج در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۰۰.۰۰ متر مربع از پلاک ۷۰ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع 
در کرج - محمد شهر- خیابان امیر کبیر - )حجت آباد( کوچه شهید رضایی- کوچه ۱۷ کوچه شاهد ۹ بن 
بست شهید مدنی پلاک ۳۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای / خانم یار علی و علی و کاظم و نرگس و گلی 
و گل نساء همگی غفاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته  باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
 وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای اصلاحی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۴۶۰ هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
زاده  قادر مسیب  خانم   / آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  ناحیه دو تصرفات   - ملک کرج 
فرزند محمد بشماره شناسنامه ۱۵۷ در یک ساختمان به مساحت ۱۴۸ متر مربع از پلاک 
امیر کبیر-خ-تختی- کوچه شهید  از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج-محمدشهر-خ-  ۱۱۲ فرعی 
ناصر مسیب زاده - پلاک ۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم منصور عسگری محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۷۰۱

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران :

بازیکنان با استرس
 بازی کردند

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس :

بازی زیبای پرسپولیس حال هواداران را 
خوب کرده است

کارشناس فوتبال کشورمان:

منافع برخی کشیدن 
ترمز پیشرفت لیگ است

برابر  نخست  دیدار  در  ملی  تیم  بازیکنان  است  معتقد  ایران  فوتسال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
افغانستان با استرس به میدان رفتند و نبوغ احمدعباسی موجب شد گره بازی باز شود و ایران به 

برتری برسد.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران در نخستین دیدار خود در رقابت های جام ملت های 

۲۰۲۴ آسیا به مصاف افغانستان رفت و توانست با نتیجه ۳ بر یک به پیروزی برسد.
حسین شمس کارشناس فوتسال و سرمربی پیشین تیم ملی ایران پس از این دیدار در گفت و 
گو با خبرنگار مهر به بررسی وضعیت تیم ملی پرداخت در دیدار نخست خود پرداخت و گفت: با 
توجه به اینکه بازی اول بود می توان گفت به این دلیل که توانستیم ۳ امتیاز بازی اول را کسب 
کنیم و با پیروزی پا به این رقابت ها بگذاریم رضایت بخش بود. نکته مثبت دیگری که این بازی 
داشت استفاده از همه بازیکنان بود و در شرایط مسابقه قرار گرفتند. حتی مسلم اولادقباد که به 
تازگی از بند مصدومیت رها شده است در این دیدار چند دقیقه ای به میدان آمد که نکته مثبتی بود.

وی در خصوص نقاط ضعف تیم ملی در این دیدار گفت: در این مسابقه به نظر می رسید استرس 
بازیکنان زیاد است و اینکه دریافت ۳ کارت زرد در بازی نخست مساله نگران کننده ای است و 
امیدوارم با کاهش استرس بازیکنان در دو بازی باقی مانده در مرحله گروهی با کارت زرد جریمه 
بخشیده  اخطارهایش  حذفی  مرحله  در  شود  اخطاره   ۲ بازیکنی  که  صورتی  در  که  چرا  نشوند 

نمی شود و می تواند در مراحل بالاتر ما را با محرومیت بازیکنان مواجه کند.
بسیار  تیم  افغانستان  گفت:  افغانستان  تیم  عملکرد  در خصوص  ایران  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
قدرتمندتری نسبت به بحرین و کویت است و مطمئناً در دیدار با این تیم ها شرایط بهتری خواهیم 
داشت. نوع بازی افغانستان شکل بسیار خطرناکی است و به آن بازی دفاع و ضدحمله می گویند. 
حتی در دیدار رئال مادرید برابر منچسترسیتی در لیگ قهرمانان اروپا هم دیدیم که رئال با این 
سبک از بازی توانست نتیجه بگیرد. در دیدار با افغانستان اگر نبوغ ذاتی سعید عباسی نبود ممکن 
بود بازی گره بخورد اما با کار فوق العاده ای که انجام داد بازی را ۳ بر صفر کرد. افغانستان تیم 

جوانی بود و بازیکنان سرعتی در اختیار داشت.

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ضمن تمجید از کیفیت فنی سرخپوشان در بازی های اخیر با 
هدایت سرمربی برزیلی گفت: بازی چشم نواز پرسپولیس حال دل هوادارانش را خوب کرده است.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر ۱۴۰۳-

۱۴۰۲ با هدایت اوسمار ویه را عملکردی درخشان داشته است. این تیم در ۹ مسابقه خود هفت 
پیروزی، یک تساوی و تنها یک شکست داشته است که میانگین ۲.۴۴ امتیاز را برای این تیم در 

دور برگشت رقم زده است.
بازی چشم نواز سرخپوشان در هفته های اخیر باعث داغ شدن هرچه بیشتر تنور رقابت این تیم با 
استقلال در بالای جدول برای قهرمانی شده است تا سرخ ها بیشتر از هر زمان دیگری امیدوار به 
تکرار کسب جام قهرمانی در فصل جاری شوند. ناصر ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار مهر، با 
اشاره به برد پرگل این تیم مقابل صنعت نفت آبادان گفت: پرسپولیس به حقش رسید. این تیم 
بازی چشم نوازی را برای انتقال توپ انجام داد که نشان از تأثیر هافبک هایش در این زمینه دارد.
مربی پیشین پرسپولیس ضمن تاکید روی بازی کم اشتباه بازیکنان افزود: آنها شناخت کامل نسبت 
به همدیگر پیدا کرده اند. دور از تنش بازی می کنند و اتفاقا همین موضوع هم باعث آرامش بیشتر 
هوادارانش شده است. حرکت شناور پرسپولیس در انتقال توپ روی زمین و همچنین ارسال های 

کم نقص به پشت مدافعان حریف نشان می دهد تمرکز انها کاملا روی فوتبال است.
ابراهیمی با صحبت های به وجود آمده درباره عدم تمدید قرارداد قدیمی های پرسپولیس تصریح 
کرد: نظم مالی در فوتبال خیلی تغییر کرده است. من از وضعیت بازیکنان و مربیان آگاهی ندارم اما 
قطعا حقوق خود را بابت قراردادهایشان می خواهند که طبیعی است. باید راهکارهای باشگاه داری 

تغییر کند در غیر این صورت سال های سال شاهد همین چرخه مدیریتی در فوتبال خواهیم بود.
ایجاد چنین فضایی علیه  باعث  نمایش یکسری دلال  تاکید کرد: شاید  ایران  فوتبال  کارشناس 
تا قراردادها تمدید شود و هر  باشگاه شده است. من فکر می کنم زمان کافی وجود دارد  ارکان 
بازیکنی در خانه خودش بماند. بازیکنان تیم باید مراقب حاشیه سازها باشند و ذهن خودشان را 

به افکار آنها نپیچند.

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: متاسفانه لیگ پویا و جذاب دنبال نشد و روز به روز بر 
ضعف آن اضافه می شود. نمی توانم نظری در مورد بحث فنی ارائه دهم چون چیزی به چشم 

نمی آید. منافع برخی در آن است که ترمز پیشرفت فوتبال را بکشند.
علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در مورد بیانیه نویسی باشگاه ها و اشتباه های 
داوری اظهار داشت: باشگاه ها با بیانیه نویسی خود را درگیر حاشیه  می کنند در حالی که تیم ها 

باید برای برطرف کردن ضعف فنی تیم های خود تلاش کنند.
وی اظهار داشت: به اعتقاد بسیاری از کارشناسان، فوتبال ایران رو به افول است و متاسفانه 
تیم ها تمرکزی به بحث فنی ندارند. این رویکرد کاملا اشتباه است، با بیانیه نویسی و حاشیه 
نتیجه ای عاید تیم ها نخواهد شد و به حق خود نمی رسند. به نظر من با رویکردی با آمدن 

VAR هم تغییری در فوتبال کشورمان ایجاد نخواهد شد.
 VAR کارشناس فوتبال کشورمان افزود: حتی در لیگ های معتبر فوتبال دنیا که مجهز به
برای  است.  کاملا طبیعی  این یک مسئله  اشتباه می شوند،  مرتکب  گاهی  داوران  هستند، 
باعث  این سیستم  استفاده شود؛   VAR از  باید  ابتدا  فوتبال کشور،  اوضاع  به  دادن  سامان 
با کنترل و بررسی مجدد،  بروز خطا در صحنه های حساس،  می شود که حتی در صورت 
نبود چنین سیستمی سود  از  بنگاه های شرط بندی  به نظر من  اتخاذ شود.  تصمیم درست 
می برند. بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال خاطر نشان کرد: موضوع مهم دیگری که کمتر به 
آن پرداخته می شود، موضوع مالی و دریافتی های داوران است. باید جستجو کرد که سر منشا 
تمرکز نداشتن داوران چیست؟ که به نظر من به مسائل اقتصادی بازمی گردد و فدراسیون 

باید این مشکل را مرتفع سازد.
نظر  به  گفت:  لیگ  پدیده  عنوان  به  قزوین  عملکرد شمس آذر  در خصوص  وی همچنین 
من تیم خوب و جوانی است. اما مشکلی که شمس آذر را با مشکل روبرو ساخته، ورود به 
حاشیه هاست. شمس آذر باید روند مثبت خود را ادامه بدهد و برای اظهار نظر درباره ی آن به 

عنوان یک تیم صاحب نام زود است.
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یکشنبه
۲ اردیبهشت ۱۴۰۳ 

مسابقات  در  کشورمان  پوشان  ملی  عملکرد  از  تمجید  با  کشتی  کارشناس 
باید  و  است  بالاتر  آسیا  از  ایران  فرنگی  آسیا گفت: »قد« کشتی  قهرمانی 

تلاش کنیم این روند در المپیک هم ادامه داشته باشد.
ملی کشتی  تیم  درباره عملکرد  مهر،  خبرنگار  با  در گفت وگو  اشکانی  علی 
فرنگی در مسابقات قهرمانی آسیا گفت: کسب عنوان قهرمانی کشتی فرنگی 
می کنم  فکر  تقریباً  بود،  پیش بینی  قابل  کاملًا  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
۱۵ بار است که تیم ملی کشتی فرنگی قهرمان آسیا شد و این بار هم این 
اتفاق رخ داد. قطعاً کسب عنوان قهرمانی نشان از عملکرد خوب تیم دارد 
اما مواردی هم در این مسابقات وجود داشت که اعضای کادر فنی باید به 

آن توجه کنند.
جوان  کشتی گیران  به خصوص  کشتی گیران  ایرادهایی  از  یکی  گفت:  وی 
به عنوان  بود.  به چشم خورد، عدم مدیریت زمان کشتی  این مسابقات  در 
مثال یک کشتی گیر در سه دقیقه اول خوب ظاهر شد اما در سه دقیقه دوم 
نتوانست طبق انتظارات ظاهر شود. برخی دیگر از کشتی گیران مثل علیزاده، 
ساروی و میرزازاده از قاره آسیا فراتر هستند و قابل پیش بینی بود که بتوانند 
از آسیا شده و فکر می کنم این  بلندتر  موفق شوند. قواره این کشتی گیران 

مسابقات برای آن ها حکم تدارکاتی داشت.
عنوان  مسابقات  این  جوان  کشتی گیران  مورد  در  فرنگی  کشتی  کارشناس 
کرد: امیررضا ده بزرگی در ۶۰ کیلوگرم برای نخستین بار در رده بزرگسالان 
در آسیا به میدان رفت و به نظرم اعتماد کادر فنی به این کشتی گیر بسیار 

به جا بود. او در یک وزن المپیکی محک خورد و قطعاً در سال های بعد بهتر 
ایران خواهد  از آینده داران کشتی  خواهد شد. او ۲۱ سال سن دارد و یکی 
شد. اوزان ۶۰ و ۷۷ کیلوگرم المپیکی هستند و کار کشتی گیران سخت است. 
وقتی یک کشتی گیر در وزن ۶۰ کیلوگرم قهرمان شود قطعاً در آینده قهرمان 
مدال  به  کیلوگرم  در وزن ۶۳  ایمان محمدی  جهان خواهد شد.وی گفت: 
را دست  بود. شاید حریفش  نوسان  با  او همراه  نظرم کشتی  به  رسید  برنز 
کم گرفت، اما به نظرم تغییر رنگ مدال او نسبت به سال گذشته و امسال 
موضوعی است که باید به آن توجه کند. هیچ کشتی گیری در هیچ مسابقه ای 
نباید حریف اش را دست کم بگیرد.اشکانی در مورد کسب مدال طلای سعید 
اسماعیلی در وزن ۶۷ کیلوگرم و رقابتش با گرایی برای حضور در المپیک 
کشتی گیر  دو  و  است  سخت  اوزان  از  هم  کیلوگرم   ۶۷ وزن  کرد:  عنوان 
آسیایی هم هنوز موفق به کسب سهمیه در این وزن نشدند. آن ها هم به این 
مسابقات آمده بودند تا خودشان را محک بزنند. به نظرم نیاز است برای کسی 
که قهرمان آسیا شده برنامه ریزی کنند. در کنار اسماعیلی قهرمان المپیک و 
جهان را داریم و بهتر است کادر فنی برای این دو نفر مسابقه رودررو یا اعزام 
ابتدای  به یک تورنمنت بین المللی در نظر بگیرد. نباید کشتی گیری که در 
راه قهرمانی است آسیب ببیند. او قطعاً در آینده حرف ها برای گفتن دارد و به 

نظرم باید به او میدان داد.
وی در مورد عملکرد سایر کشتی گیران خاطرنشان کرد: در وزن ۷۷ کیلوگرم 
داشته  او  از  زیادی  توقع  نباید  ما  نظرم  به  برسد،  مدال  به  نتوانست  عبدی 

برای  هنوز  داشت.  قدرتمندی  حریفان  که  است  او کشتی گیر جوان  باشیم. 
انتخاب شدن باید بیشتر تلاش کند و به پختگی برسد. سه کشتی گیری که 
به لحاظ فنی از عبدی بالاتر هستند در این وزن حضور دارند و به نظرم باید 
یک برنامه ریزی دقیق صورت بگیرد تا بتوانیم به این وزن به سهمیه برسیم. 
در این وزن مختاری را داریم که متأسفانه در مسابقات جام وهبی امره دچار 
حاشیه شد، اما به اعتقاد من نباید او را تنبیه کنیم چرا که مختاری به خاطر 
منافع شخصی دست به چنین اقدامی نزد. این سه کشتی گیر باید در مسابقات 

محک بخورند و بهترین تصمیم گرفته شود.
او  نقره شد.  مدال  به کسب  موفق  وزن ۷۲  در  رستمی هم  گفت:  اشکانی 
اگر  شاید  کرد،  کار  مستمر  خیلی  سال  چند  این  در  که  است  کشتی گیری 
هر کسی دیگری به جا او بود از ورزش قهرمانی دور می شد اما خوشبختانه 
او ادامه داد و ثمره آن را هم دید. به نظرم او با این شرایط عملکرد قابل 
قبولی داشت، البته یکی از ایرادهای او این است که فراموش می کند در چه 
میدانی کشتی می گیرد. به همین خاطر باید با تمرکز کار کند و خودباوری 

را در خودش تقویت کند.
از  او  از کسب مدال گرمسیری خیلی خوشحال شدم.  وی خاطرنشان کرد: 
کشتی گیران قدیمی است، در طی این سال ها نوسانات زیادی داشت به خاطر 
تغییر قوانین و مصدومیت جا ماند از روحیه خود را از دست نداد و ادامه داد. 
باید دیده شود. کشتی گیران دیگری هم مثل ساروی و  او  به نظرم تلاش 

میرزازاده به مسابقات وزن داده بودند و یک تنه همه را شکست دادند.

کارشناس کشتی :

»قد« کشتی ایران از آسیا بلندتر است

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۶ هیات اول / دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
 ۳ شناسنامه  بشماره  حسین  فرزند  غفاری  احمد  خانم  آقای/  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
با بنای احداثی به مساحت ۱۳۰.۲۵ متر مربع از پلاک ۱۹۱ فرعی از  صادره از در یک قطعه زمین 
۳۶۲ اصلی واقع در کرج محمد شهر - خیابان امیر کبیر - خیابان شهید رضایی پلاک ۱۷۲ منزل آقای 
غفاری خریداری از مالک رسمی آقای /خانم اسماعیل عابدینی رودهنی محرز گردیده است .لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم  و پس از اخذ از رسید ،ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷
مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۶۸۴ شماره  رای  برابر 
ناحیه دو تصرفات  ثبتی حوزه ثبت ملک کرج -  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم مصطفی غفاری فرزند حسین بشماره شناسنامه ۲۰۹۴۱ صادره از 
کرج در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۰۰.۰۰ متر مربع از پلاک ۷۰ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع 
در کرج - محمد شهر- خیابان امیر کبیر - )حجت آباد( کوچه شهید رضایی- کوچه ۱۷ کوچه شاهد ۹ بن 
بست شهید مدنی پلاک ۳۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای / خانم یار علی و علی و کاظم و نرگس و گلی 
و گل نساء همگی غفاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته  باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۱۷

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۴۵۶

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف
 وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای اصلاحی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۴۴۶۰ هیات اول/ دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
زاده  قادر مسیب  خانم   / آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  ناحیه دو تصرفات   - ملک کرج 
فرزند محمد بشماره شناسنامه ۱۵۷ در یک ساختمان به مساحت ۱۴۸ متر مربع از پلاک 
امیر کبیر-خ-تختی- کوچه شهید  از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج-محمدشهر-خ-  ۱۱۲ فرعی 
ناصر مسیب زاده - پلاک ۱۵ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم منصور عسگری محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در یک نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۲/۰۲

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی :۱۶۹۹۷۰۱

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران :

بازیکنان با استرس
 بازی کردند

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس :

بازی زیبای پرسپولیس حال هواداران را 
خوب کرده است

کارشناس فوتبال کشورمان:

منافع برخی کشیدن 
ترمز پیشرفت لیگ است

برابر  نخست  دیدار  در  ملی  تیم  بازیکنان  است  معتقد  ایران  فوتسال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
افغانستان با استرس به میدان رفتند و نبوغ احمدعباسی موجب شد گره بازی باز شود و ایران به 

برتری برسد.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران در نخستین دیدار خود در رقابت های جام ملت های 

۲۰۲۴ آسیا به مصاف افغانستان رفت و توانست با نتیجه ۳ بر یک به پیروزی برسد.
حسین شمس کارشناس فوتسال و سرمربی پیشین تیم ملی ایران پس از این دیدار در گفت و 
گو با خبرنگار مهر به بررسی وضعیت تیم ملی پرداخت در دیدار نخست خود پرداخت و گفت: با 
توجه به اینکه بازی اول بود می توان گفت به این دلیل که توانستیم ۳ امتیاز بازی اول را کسب 
کنیم و با پیروزی پا به این رقابت ها بگذاریم رضایت بخش بود. نکته مثبت دیگری که این بازی 
داشت استفاده از همه بازیکنان بود و در شرایط مسابقه قرار گرفتند. حتی مسلم اولادقباد که به 
تازگی از بند مصدومیت رها شده است در این دیدار چند دقیقه ای به میدان آمد که نکته مثبتی بود.

وی در خصوص نقاط ضعف تیم ملی در این دیدار گفت: در این مسابقه به نظر می رسید استرس 
بازیکنان زیاد است و اینکه دریافت ۳ کارت زرد در بازی نخست مساله نگران کننده ای است و 
امیدوارم با کاهش استرس بازیکنان در دو بازی باقی مانده در مرحله گروهی با کارت زرد جریمه 
بخشیده  اخطارهایش  حذفی  مرحله  در  شود  اخطاره   ۲ بازیکنی  که  صورتی  در  که  چرا  نشوند 

نمی شود و می تواند در مراحل بالاتر ما را با محرومیت بازیکنان مواجه کند.
بسیار  تیم  افغانستان  گفت:  افغانستان  تیم  عملکرد  در خصوص  ایران  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
قدرتمندتری نسبت به بحرین و کویت است و مطمئناً در دیدار با این تیم ها شرایط بهتری خواهیم 
داشت. نوع بازی افغانستان شکل بسیار خطرناکی است و به آن بازی دفاع و ضدحمله می گویند. 
حتی در دیدار رئال مادرید برابر منچسترسیتی در لیگ قهرمانان اروپا هم دیدیم که رئال با این 
سبک از بازی توانست نتیجه بگیرد. در دیدار با افغانستان اگر نبوغ ذاتی سعید عباسی نبود ممکن 
بود بازی گره بخورد اما با کار فوق العاده ای که انجام داد بازی را ۳ بر صفر کرد. افغانستان تیم 

جوانی بود و بازیکنان سرعتی در اختیار داشت.

مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ضمن تمجید از کیفیت فنی سرخپوشان در بازی های اخیر با 
هدایت سرمربی برزیلی گفت: بازی چشم نواز پرسپولیس حال دل هوادارانش را خوب کرده است.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در نیم فصل دوم رقابت های لیگ برتر ۱۴۰۳-

۱۴۰۲ با هدایت اوسمار ویه را عملکردی درخشان داشته است. این تیم در ۹ مسابقه خود هفت 
پیروزی، یک تساوی و تنها یک شکست داشته است که میانگین ۲.۴۴ امتیاز را برای این تیم در 

دور برگشت رقم زده است.
بازی چشم نواز سرخپوشان در هفته های اخیر باعث داغ شدن هرچه بیشتر تنور رقابت این تیم با 
استقلال در بالای جدول برای قهرمانی شده است تا سرخ ها بیشتر از هر زمان دیگری امیدوار به 
تکرار کسب جام قهرمانی در فصل جاری شوند. ناصر ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار مهر، با 
اشاره به برد پرگل این تیم مقابل صنعت نفت آبادان گفت: پرسپولیس به حقش رسید. این تیم 
بازی چشم نوازی را برای انتقال توپ انجام داد که نشان از تأثیر هافبک هایش در این زمینه دارد.

مربی پیشین پرسپولیس ضمن تاکید روی بازی کم اشتباه بازیکنان افزود: آنها شناخت کامل نسبت 
به همدیگر پیدا کرده اند. دور از تنش بازی می کنند و اتفاقا همین موضوع هم باعث آرامش بیشتر 
هوادارانش شده است. حرکت شناور پرسپولیس در انتقال توپ روی زمین و همچنین ارسال های 

کم نقص به پشت مدافعان حریف نشان می دهد تمرکز انها کاملا روی فوتبال است.
ابراهیمی با صحبت های به وجود آمده درباره عدم تمدید قرارداد قدیمی های پرسپولیس تصریح 
کرد: نظم مالی در فوتبال خیلی تغییر کرده است. من از وضعیت بازیکنان و مربیان آگاهی ندارم اما 
قطعا حقوق خود را بابت قراردادهایشان می خواهند که طبیعی است. باید راهکارهای باشگاه داری 

تغییر کند در غیر این صورت سال های سال شاهد همین چرخه مدیریتی در فوتبال خواهیم بود.
ایجاد چنین فضایی علیه  باعث  نمایش یکسری دلال  تاکید کرد: شاید  ایران  فوتبال  کارشناس 
تا قراردادها تمدید شود و هر  باشگاه شده است. من فکر می کنم زمان کافی وجود دارد  ارکان 
بازیکنی در خانه خودش بماند. بازیکنان تیم باید مراقب حاشیه سازها باشند و ذهن خودشان را 

به افکار آنها نپیچند.

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: متاسفانه لیگ پویا و جذاب دنبال نشد و روز به روز بر 
ضعف آن اضافه می شود. نمی توانم نظری در مورد بحث فنی ارائه دهم چون چیزی به چشم 

نمی آید. منافع برخی در آن است که ترمز پیشرفت فوتبال را بکشند.
علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با خبرنگار ایرنا در مورد بیانیه نویسی باشگاه ها و اشتباه های 
داوری اظهار داشت: باشگاه ها با بیانیه نویسی خود را درگیر حاشیه  می کنند در حالی که تیم ها 

باید برای برطرف کردن ضعف فنی تیم های خود تلاش کنند.
وی اظهار داشت: به اعتقاد بسیاری از کارشناسان، فوتبال ایران رو به افول است و متاسفانه 
تیم ها تمرکزی به بحث فنی ندارند. این رویکرد کاملا اشتباه است، با بیانیه نویسی و حاشیه 
نتیجه ای عاید تیم ها نخواهد شد و به حق خود نمی رسند. به نظر من با رویکردی با آمدن 

VAR هم تغییری در فوتبال کشورمان ایجاد نخواهد شد.
 VAR کارشناس فوتبال کشورمان افزود: حتی در لیگ های معتبر فوتبال دنیا که مجهز به
برای  است.  کاملا طبیعی  این یک مسئله  اشتباه می شوند،  مرتکب  گاهی  داوران  هستند، 
باعث  این سیستم  استفاده شود؛   VAR از  باید  ابتدا  فوتبال کشور،  اوضاع  به  دادن  سامان 
با کنترل و بررسی مجدد،  بروز خطا در صحنه های حساس،  می شود که حتی در صورت 
نبود چنین سیستمی سود  از  بنگاه های شرط بندی  به نظر من  اتخاذ شود.  تصمیم درست 
می برند. بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال خاطر نشان کرد: موضوع مهم دیگری که کمتر به 
آن پرداخته می شود، موضوع مالی و دریافتی های داوران است. باید جستجو کرد که سر منشا 
تمرکز نداشتن داوران چیست؟ که به نظر من به مسائل اقتصادی بازمی گردد و فدراسیون 

باید این مشکل را مرتفع سازد.
نظر  به  گفت:  لیگ  پدیده  عنوان  به  قزوین  عملکرد شمس آذر  در خصوص  وی همچنین 
من تیم خوب و جوانی است. اما مشکلی که شمس آذر را با مشکل روبرو ساخته، ورود به 
حاشیه هاست. شمس آذر باید روند مثبت خود را ادامه بدهد و برای اظهار نظر درباره ی آن به 

عنوان یک تیم صاحب نام زود است.
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فهیم  و  آگاه  قِشر  شرافت  جریان  تقابل  شاهد  امروز  گفت:  جمهور  رئیس 
دانشجویی با جریان شرارتِ سردمداران متجاوز و متجاسر به قانون،  حقوق و 

آزادی های انسانی غرب هستیم.
امروز  ظهر  از  بعد  رئیسی  ابراهیم  سید  الله  آیت  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
آنچه  به  نسبت  عمیق  تاسف  اظهار  ضمن  دولت،  هیات  جلسه  در  یکشنبه 
اخیر در محیط های دانشگاهی آمریکا و برخی کشورهای غربی  در روزهای 
رخ داده است، شکسته شدن حرمت دانشجو، استاد، دانشگاه و مراکز علمی، 
پژوهشی و تحقیقاتی، قانون، آزادی بیان، آزادی قلم و دفاع از حقوق انسان 
را فجایعی توصیف کرد که چهره حقیقی تمدن غرب را برای جهانیان آشکار 
و حقانیت مواضع جمهوری اسلامی ایران مبنی بر دروغ بودن ادعاهای غرب 

درباره دفاع از حقوق بشر و آزادی را اثبات کرد.
استبدادی و ضد  پنهان کردن چهره  با  اینکه غربی ها  بیان  با  رئیس جمهور 
حقوق بشری خود پشت شعارهای فریبنده، خود را مدافع این ارزش ها جا زده 
بودند، افزود: رخدادهای غزه پرده از این چهره غربی ها کنار زد و امروز شاهد 
تقابل جریان شرافتِ قشر آگاه و فهیم دانشجویی با جریان شرارتِ سردمداران 
متجاوز و متجاسر به قانون، حقوق و آزادی های انسانی غرب هستیم و باور 
داریم این حضور و ایستادگی آگاهانه دانشجویان آمریکایی و غربی روشنگری 
و بازدارندگی موثری در برابر جنایات رژیم صهیونیستی و حمایت های آمریکا 

خواهد داشت.
جمهوری  فرهنگی  و  علمی  جریان  حمایتی  رویکردهای  به  اشاره  با  رئیسی 
اسلامی ایران از حرکت های ضد صهیونیستی ابراز امیدواری کرد: رسیدن پیام 
همبستگی و حمایت دانشجویان و اساتید کشورمان از حرکت اخیر دانشجویان 
مقتدر  و  مظلوم  ملت  حقوق  احقاق  در  را  آنها  غربی،  و  آمریکایی  اساتید  و 

فلسطین استوارتر می کند.
انقلاب اسلامی در  ادامه سخنانش فرمایشات رهبر معظم  رئیس جمهور در 
تعلیم  راه دست اندرکاران  را بسیار روشنگرانه و چراغ  با جامعه معلمان  دیدار 
و تربیت کشور توصیف و تاکید کرد: عمل به این رهنمودها جریان تعلیم و 

تربیت کشور را روز به روز به جایگاه شایسته خود نزدیک تر خواهد کرد، لذا 
رهنمودها  این  تحقق  برای  پرورش  و  آموزش  دست اندرکاران  همه  تکلیف 

مضاعف است.

در جلسه امروز هیئت دولت وزیر نفت در گزارشی از فعالیت های پالایشگاه 
آبادان، با اشاره به اینکه در سال 1۳۹۴ وزیر نفت وقت با اعلام زیان ده بودن 
این پالایشگاه گفته بود، دولت حاضر است آن را رایگان واگذار کند، خاطرنشان 

کرد: با اقداماتی که در دولت مردمی با تکیه بر توان سازندگان، متخصصان و 
پیمانکاران داخلی و به بهره برداری رساندن فاز دوم این پالایشگاه انجام شد، 
پالایشگاه آبادان امروز یکی از سود ده ترین واحدهای تولیدی است که سال 

گذشته 12 همت سودآوری داشته است.
مهندس اوجی با اشاره به رسیدن تولید بنزین در این پالایشگاه از ۸ میلیون 
لیتر در روز در ابتدای دولت مردمی به 1۵ میلیون لیتر، تولید گازوئیل از روزانه 
1۵ میلیون لیتر به 1۹ میلیون لیتر و کسب رتبه نخست صادرات در بورس کالا 
و انرژی در سال گذشته گفت: تا 2 ماه آینده واحد هیدروکراکر این پالایشگاه 
نیز به بهره برداری خواهد رسید و مابه ازای ارزی تولید گازوئیل یورو ۵ آن ۳ 

میلیون یورو دیگر افزایش خواهد یافت.
تامین  و  تولیدات  بشکه ای  هزار   21۰ افزایش  اشاره  با  همچنین  نفت  وزیر 
خوراک مجتمع های پتروشیمی تبریز، شازند، بندرامام، بوعلی و رازی، افزود: 
در طول فعالیت دولت مردمی تعداد محصولات تولیدی این پالایشگاه از 21 
محصول در سال 1۴۰۰ به ۳۴ محصول رسیده و با اقدامات انجام شده فقط 
ایجاد  این مجتمع  ثابت و غیرثابت در  در سال گذشته 1۳۰۰ فرصت شغلی 
شده که امسال نیز ۶۰۰ نفر به نیروهای شاغل در پالایشگاه اضافه و حداقل 

هزار نفر نیز در پیمانکاری های توسعه فاز ۳ آن مشغول فعالیت خواهند شد.
در ادامه جلسه امروز رئیس کل بانک مرکزی نیز با اعلام این خبر که بر اساس 
گزارش های تهیه شده نرخ رشد نقدینگی که تا پایان اسفند سال گذشته به 2۴ 
درصد کاهش یافته بود، در فروردین به 2۳ درصد رسیده است، اظهار داشت: 
بر اساس این گزارش نرخ رشد پول نیز که سال گذشته ۳۳ درصد بود، تا 1۶ 

فروردین امسال به 1۶ درصد کاهش یافته است.
انتظارات  برای  مهمی  معیار  پول  رشد  افزود:  گزارش  این  توضیح  در  فرزین 
است.  تورمی  انتظارات  کاهش  نشانگر  آن  رشد  نرخ  کاهش  و  است  تورمی 
همچنین در فروردین امسال میزان دارایی های ارزی کشور حدود 2۰۰ میلیون 
دلار افزایش یافته که به معنای تراز مثبت 2۰۰ میلیون دلاری خرید دارایی ها 

ارزی نسبت به فروش آن است.

رئیس جمهور:

امروز در غرب شاهد تقابل آشکار جریان شرافت در مقابل شرارت هستیم

وزیر امور اقتصاد :

رشد اقتصادی سال ۱4۰۲ یکی از باکیفیت ترین رشدهای اخیر ایران است
وزیر امور اقتصاد رشد سرمایه گذاری، کاهش بیکاری، رشد تجارت خارجی و سرمایه گذاری 
خارجی را شواهدی خواند که نشان می دهد؛ رشد اقتصادی سال 1۴۰2 یکی از باکیفیت ترین 

رشدهای اقتصادی ایران بوده است.
به گزارش خبرگزاری مهر، رهبر انقلاب در دیدار رمضانی مسئولان نظام ضمن تذکر برخی 
نکات برای تحقق شعار سال 1۴۰۳، سال »جهش تولید با مشارکت مردم«؛ فرمودند: »یکی 
مسائل  در  حکومتی  و  دولتی  مداخله های  هست،  ]هم[  سال  شعار  به  مربوط  که  موانع  از 
اقتصاد است. این را ما سال ها است داریم مطرح می کنیم. امسال بنده مسئله ی »مشارکت 
مردم« را در شعار سال قرار دادم، برای اینکه به امکانات مشارکت مردم بیشتر توجّه بشود و 
مردم در مسائل اقتصاد به معنای واقعی کلمه به عرصه بیایند. مردم یعنی توان مردم؛ توان 
مالی، توان فکری و ذهنی، توان ابتکاری؛ ابتکارات مردم وارد میدان بشود. ما سود میبریم.« 

1۵/۰1/1۴۰۳
رسانه KKKKKKKK.KK در گفت وگو با سید احسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و دارایی، 
وضعیت اقتصادی کشور و برنامه های دولت برای تحقق شعار سال 1۴۰۳ یعنی »جهش تولید 
با مشارکت مردم« را بررسی کرده است. خاندوزی معتقد است برای عملیاتی شدن مشارکت 
مردم در اقتصاد علاوه بر شفافیت، به نقش آفرینی مردم در لایه های مدیریتی، نظارت و تولید 

نیاز داریم.
ابتدا نگاهی به رشد اقتصادی در سال 1۴۰2 داشته باشیم. برخی معتقدند بخش عمده ی این 
رشد اقتصادی بابت صادرات نفت بود؛ این افراد به رشد منفی بخش کشاورزی و رشد پایین 
بخش صنعت استناد می کنند. همچنین بخشی از رشد اقتصادی سال 1۴۰2 را نیز به استفاده 
از ظرفیت های خالی بعد از دوران کرونا نسبت می دهند. نظر شما درباره رشد اقتصادی سال 

1۴۰2 چیست؟
اقتصادی  وضعیت  آسیب شناسی  بر  مبتنی  کرد،  کار  به  شروع   1۴۰۰ سال  در  دولت  وقتی 
سال های گذشته و دهه ی نود، به این جمع بندی رسید که باید بر روی دو محور تکیه کند. 
محور اول، خارج کردن اقتصاد ایران از وضعیت رکودی شدید بود. این وضعیت، ضعف توان 
تولید در کشور و تمام متعلقات آن مانند اشتغال، سرمایه گذاری، بهره وری را شامل می شد و 
موجب کاهش شدید درآمد ملی و تولید ناخالص داخلی سرانه ی کشور شده بود و متأسفانه 

قدرت خرید خانوارها را به شدت کاهش داده بود. محور دوم، علاج وضعیت تورمی بود.
برای تدبیر این دو موضوع، در همان شش ماهه ی اول شروع به کار دولت سیزدهم، سندی 
ستاد  به  و  آماده  دارایی  و  اقتصاد  وزارت  توسط  تورمی«  غیر  رشد  راه  »نقشه  عنوان  تحت 
اقتصادی دولت به  با برخی اصلاحات توسط اعضای  ارائه شد و  اقتصادی دولت  هماهنگی 

تأیید رسید.
سال 1۴۰2 در شرایطی آغاز شد که رسماً فرمان رهبر انقلاب صادر شد برای اینکه مهار تورم 
و رشد تولید اولویت شماره ی یک اقتصاد کشور باشد. این مسئله ما را بر آن داشت که به شکل 
جدی تر، رشد تولید و کاهش تورم را دنبال کنیم. لذا در اردیبهشت ماه سال 1۴۰2 مصوبه ای 
با اجماع نهادهای اقتصاد کلان دولت -یعنی سازمان برنامه و بودجه، وزارت اقتصاد و دارایی 

و بانک مرکزی- تنظیم و ابلاغ شد.
به نظر می رسید خروج ما از آن رکود دهه ی نود، صرفاً با کار بیشتر در حوزه ی اقتصاد فراهم 
نمی شود. باید جهتگیری های نو و رویکردهای تحولی در کنار تلاش بیشتر دستگاه ها، فعالان 
اقتصادی، استانداران و وزرا اضافه شود و آن تغییر جهتگیری ها، پنجره های امیدآفرینی را برای 

فعالان اقتصادی باز کند. مجموعه ی این تدابیر بحمدالله موجب شد که ما در سال 1۴۰2 نرخ 
رشد اقتصادی بالایی را نسبت به چند سال گذشته شاهد باشیم.

در مورد نرخ رشد سال 1۴۰۰ که اولین سال دولت بود، می گفتند این چهار درصد نرخ رشد، 
ناشی از این است که شرایط کرونایی به پایان رسیده است. وقتی آن نرخ رشد چهار درصد 
در سال 1۴۰1 هم تکرار شد و در سال 1۴۰2 بالاتر از سال های قبل شد نشان داد که نرخ 
و  استثنایی  اتفاق  نه یک  و  برمی گشت  کرونا  دوران  از  به شرایط خروج  نه  اقتصادی،  رشد 

تصادفی است.
در برخی محافل نیز این ادعا مطرح شده است که رشد اقتصادی سال 1۴۰2 ناشی از افزایش 
قیمت جهانی نفت است. مطلع هستید که در حسابداری رشد اقتصادی، تغییرات قیمت مهم 
نیست و رشد مقدار تولیدات نفتی در محاسبات لحاظ می شود. این افزایش میزان تولیدات نفتی 
در دولت سیزدهم هم ناشی از افزایش قدرت صادرات نفت است. متأسفانه در دوره های اخیر 
برخی از دولت ها ادعا می کردند که با وجود تحریم ها، جمهوری اسلامی نمی تواند نفت بیشتر 
صادر کند اما تجربه ی این دولت نشان داد که ما می توانیم. الان متقاضی نفت صادراتی وجود 

دارد و ما به آن میزان تولید نفت نداریم که در اختیار آنها قرار بدهیم.
بنابراین دستور کار دولت، افزایش میزان تولیدات نفت است تا بتوانیم صادرات بیشتری داشته 
باشیم. هیچ محدودیتی از جهت صادرات فعلًا پیش روی ما نیست. دیپلماسی اقتصادی آقای 

رئیس جمهور و دولت کمک کرده است به اینکه مانع ها برطرف شود.
حتی بدون نرخ رشد ناشی از تولیدات نفتی، باز هم مجموع نرخ رشد سایر بخش های غیرنفتی 
سال های  مشابه  ما،  غیرنفتی  رشد  نرخ  بنابراین  است.  درصد  چهار  حوالی  همان  در  کشور، 
گذشته، حدود چهار درصد است. با وجود تولیدات نفتی، این عدد -احتمالًا در آخرین داده های 

مرکز آمار ایران- به بالای پنج درصد خواهد رسید.
برای پاسخ به این پرسش که آیا کیفیت این رشد واقعاً ناشی از بهبود و رونق در اقتصاد است 
یا نه، شواهد مختلفی به ما حکایت می کند که اتفاقاً رشد سال 1۴۰2 یکی از باکیفیت ترین 

رشدهای اقتصادی تمام سال های اخیر اقتصاد ایران است.
آمارها  است.  بلندمدت-  رشد  عوامل  از  یکی  -به عنوان  سرمایه گذاری  رشد  شاخص،  اولین 
نشان می دهند که تشکیل سرمایه ی ثابت ناخالص کشور در نه ماهه )1( سال 1۴۰2 بیش 
اتفاق  ایران  بنابراین همزمان رشد سرمایه گذاری در اقتصاد  از ۴.۵ درصد رشد داشته است. 

افتاده است.
دوم اینکه همزمان با رشد اقتصادی، شاهد کاهش نرخ بیکاری در اقتصاد ایران بودیم. یکی 
از بهترین رکوردهای نرخ بیکاری تمام سال های گذشته ی کشور مربوط به پاییز 1۴۰2 است 
البته همزمان با کاهش بیکاری، مشارکت اقتصادی افزایش  که به زیر هشت درصد رسید. 
داشته است. این طور نیست که بگوییم چون نرخ مشارکت کم شده پس نرخ بیکاری به شکل 

حسابداری و محاسباتی پایین نشان داده شده است.
سوم اینکه ما در حوزه ی خارجی و تجارت بین الملل هم شاهد رشد قابل توجهی هستیم. به 
لحاظ وزنی حدود ۹ درصد میزان صادرات غیرنفتی کشور در سال 1۴۰2 افزایش داشته است. 
بین المللی  بازارهای  در   1۴۰2 سال  در  فولادی  و  پتروشیمی  محصولات  قیمت  چون  البته 
اگر  که  است  این  واقعیت  اما  است،  قبل  از سال  کمتر  ما  ارزی  عایدی  کردند،  پیدا  کاهش 
وزنی  رشد  مانند  هم  ما  صادراتی  ارزی  درآمد  نمی کردند،  پیدا  کاهش  جهانی  قیمتهای 

صادراتمان افزایشی می شد.

مقادیر  بالاترین  از  یکی  در سال 1۴۰2  است؛  خارجی  نیز سرمایه گذاری  چهارمین شاخص 
سرمایه گذاری های واقعی خارجی رقم خورد؛ نه فقط آن چیزهایی که تفاهم و امضا شده است 
بلکه آن چیزی که واقعاً منتج به عقد قرارداد و ورود سرمایه گذاری خارجی شده، حدود پنج و 

نیم میلیارد دلار در سال 1۴۰2 بوده است.
فعالان اقتصادی هم به جهت تسهیل محیط کسب و کار، این رشد اقتصادی را کاملًا درک 
می کنند. بر اساس آخرین نظرسنجی ها در شاخصی که به »شامخ )2(« معروف است، در پایان 
اسفندماه 1۴۰2، عدد بالای ۵۵ صدم را شاهد بودیم که یکی از اعداد خوب ایّام اخیر محسوب 
می شود و حاکی از امیدواری بیشتر فعالان اقتصادی نسبت به رونق و چشم انداز خرید در آینده 
است. همچنین صدور مجوزهای کسب و کار بهبود یافته است. امروز از طریق درگاه ملی 
مجوزها بیش از یک میلیون و ششصد و پنجاه هزار نفر بدون هیچ گونه کاغذبازی، بروکراسی، 

اتلاف زمان و فساد، مجوزهای خودشان را دریافت کرده اند.
در  شد.  انجام  تجارت  تسهیل  برای  خوبی  اقدامات  کشور،  گمرکات  حوزه ی  در  همچنین 
یافت.  و گمرکی کشور ۵۳ درصد کاهش  تجاری  بخشنامه های حوزه ی  تعداد  سال 1۴۰2، 
بخشنامه ی  یک  ساعتی  هر  و  روز  هر  دیگر  تا  شد،  فراهم  خوبی  خیلی  پیش بینی پذیری 

غافل گیرکننده برای صادرکننده و تولیدکننده رقم نخورد.
برای  بگیریم؛ هم  وزیران  از هیئت  در سال 1۴۰2  پیش بینی پذیر  دو مصوبه ی  توانستیم  ما 
نرخ گذاری ها و قیمت خوراک در محصولات پتروشیمی و خوراک گاز صنایع کشور و هم در 
زمینه ی مجموعه ی تغییراتی که در همه ی مقررات کسب و کار انجام می شود. دولت خودش 
را منضبط کرد و گفت هیچ تغییری نباید در عوارض و مجموعه ی مقررات حوزه ی کسب و 
کار در دولت انجام شود مگر اینکه از چند روز قبل -بعضی از حوزه ها 1۵ روز و بعضی تا ۹۰ 
روز- به اطلاع فعالان اقتصادی برسد. این اقدام در زمینه ی پیش بینی پذیر کردن متغیرهای 
سیاستی بسیار گره گشا و بی سابقه بود. بنابراین همه ی شواهد حاکی از این است که نرخ رشد 
سال 1۴۰2 یک نرخ رشد کاملًا سازگار با همه ی ابعاد بخش های واقعی اقتصاد ایران و یکی 

از رشدهای کاملًا باکیفیت است.
با توضیحات شما می توان گفت رشد حدود ۴ درصدی )بدون نفت( در سال 1۴۰2 با کیفیت 
بوده است. این خوب است اما در شعار سال 1۴۰۳ عبارت »جهش تولید« را داریم و می دانیم 
که منظور از جهش تولید، رشد کمّی بالا است. رسیدن به میانگین رشد ۸ درصدی در طول 
سال های برنامه ی هفتم نیز مطالبه ی رهبر انقلاب است. ارزیابی شما از چالش ها و موانع پیش 
روی تحقق رشد اقتصادی بالا در سال 1۴۰۳ چیست؟ به عنوان مثال براساس داده های مرکز 
آمار، رشد بخش تأمین آب، برق و گاز در هر سه فصل سال 1۴۰2 یعنی بهار، تابستان و پاییز 
منفی بود. آیا می توان پیش بینی کرد که در سال جاری در تابستان کمبود برق برای صنایع 

خواهیم داشت و در زمستان کمبود گاز؟
نکته ای که درباره قیدهای رشد صنایع و رشد تولید در سال 1۴۰۳ به آن اشاره کردید، از جمله 
قیدی که محدودکننده است، در مورد تأمین بخشی از منابع انرژی یا منابع تأمین مالی، دو 
قید بسیار مهم هستند. متأسفانه میراث دهه ی 1۳۹۰، ناترازی هایی با شکاف بسیار بالا بین 
ظرفیت بالقوه و بالفعل کشور ایجاد کرده است. در این شکاف بالا و ناترازی جدی که هم 
در حوزه ی تأمین گاز و هم در حوزه ی تأمین برق وجود دارد، تلاش اصلی دولت این بوده 
است که با مجموعه ای از اقدامات کوتاه مدت، زمینه را فراهم کند تا کمترین میزان تنگنا به 

تولیدکنندگان و صاحبان صنایع سرایت کند.


